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BÜYÜK 
RESTORASYON

PATARA DENIZ FENERI NIHAYET TAMAMLANDI 
Kaş Patara Antik Kenti’nde, 2 bin yıl önce Roma 

İmparatoru Neron’un yaptırdığı, tamamı 1481’deki 
tsunamide yıkılan 26,5 metre yüksekliğindeki de-
niz fenerinin restorasyonu tamamlandı. Kazılarda 

ortaya çıkarılan 2 bin 500 taş, yapay zeka teknolo-
jileriyle belirlenen noktalara yerleştirildi.

YÜZDE 80 ORJİNAL TAŞ

n Kaş ilçesinde Likya Birliği’nin başkenti ola-
rak bilinen Patara’da,  kazı başkanı Prof. Dr. 
Havva İşkan Işık tarafından titizlikle sürdürü-
len çalışmalarda; Roma İmparatoru Neron’un 
prestij eseri olarak Patara’ya yaptırdığı antik 
deniz fenerinin restorasyonu tamamlandı. 
2 bin yıllık deniz feneri, yüzde 80 oranında 
orijinal taşlarıyla yeniden inşa edildi. Resto-
rasyonda yapay zekâdan da yararlanıldı.

İŞIK: ÇOK HEYECANLIYIZ!

n Prof. Dr. Işık, “Uzun yıllar süren kazılarda 
çıkartılan deniz fenerine ait 2 bin 500 taşın 
orijinal yerleri; taş hastanesinde tek tek rönt-
geni çekilip, yapay zekâ teknolojileri kullanıla-
rak, bilgisayar programı yardımıyla belirlendi. 
26,5 metrelik yapı tamamlandı. Son kontrol-
lerden sonra iskele sökülecek ve kule vinç 
kaldırılacak. Heyecanımız, buraya verdiğimiz 
emeğimiz kadar büyük” dedi. n HABERİ 5’TE

n KAZILARDA 
çıkarılan taş yazıtlar-
da, Patara Meclisi ve 
Patara halkının dönemin 

valisi Sextus Marcius’a 
hitaben, ‘Likya halkını 
8 yıl boyunca hiç rüşvet 
almadan, hakça yönet-

tiğiniz için ve şehrimizi 
güzel yapılarla süslediği-
niz için teşekkür ederiz’ 
yazısı yer alıyor.

‘Rüşvet almadan hakça yönettiniz’
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2500 taş 
yapay zekâ 
yardımıyla 
yerleştirildi

n CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip 
Erdoğan, Antalya Havalimanı’nda yeni iç ve 
dış hat terminal binalarının açılışını yaptı. 
Yolcu kapasitesinin 35 milyondan 82 milyo-
na yükseltildiğini belirten Erdoğan, “Yaklaşık 
927 milyon avro yatırım hacmi gerektiren bu 
projeyi kamu özel işbirliği modeli kapsamın-
da devletimizin kasasından tek bir kuruş dahi 
çıkmadan gerçekleştirdik” dedi. n 4’TE 

CUMHURBAŞKANI
EK TERMINALI AÇTI

n TRENDYOL Süper Lig’in 
31. haftasında Bodrum FK 
sahasında karşılaştığı Antal-
yaspor ile 0-0 berabere kaldı. 
Puanını 40’a yükselten Akrep-

ler, yedinci basamaktaki yerini 
korudu.  Antalyaspor Teknik 
Direktörü Emre Belözoğlu, 
“Ben bugün 1 puanı kayıp gör-
müyorum.” dedi. n SPOR’DA 

Bodrumdan gol sesi gelmedi 

TESELLİ PUANI

n ANTALYA Gazeteciler 
Cemiyeti (AGC), Antalya Ti-
caret Borsası (ATB) ve An-
talya İl Sağlık Müdürlüğü 
iş birliğiyle Zeytinpark’ta 
“Sağlıklı Yaşama Merhaba 
Yürüyüşü” etkinliği gerçek-
leştirildi. n 8’DE 

ZEYTINPARK’TA
RENKLI ETKINLIK

n TALEBINI bir kez de Kültür Varlıklarını Koruma 
Yüksek Kurulu’na taşı-
yacak olan ANKA’dan 
yapılan açıklamada, 
“Antalya Müzesi’nin yı-
kılmadan kültür varlığı 
olarak korunması ve res-
tore edilerek kullanılma-
sına dönük çabalarımız, 
tüm vatandaşlarımızdan 
destek bekliyoruz” de-
nildi. n 6’DA 

TARIHI BINA
YIKILMASIN
Antalya Kültürel Miras Derneği (ANKA), Antal-
ya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu’na 
başvurarak Antalya Arkeoloji Müzesi’nin ko-

runmasını talep etti. Ancak bu talep reddedildi. 

BU ESERE HERKES SAHİP ÇIKSIN 

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi 2024 
yılında toplu ulaşımdaki yolu sayısıyla 
ilgili yüzde 10 artış hedefinin gerçekleş-
memesine ilginç bir neden buldu. Belediye 
yönetimi,  şehre gelen depremzedelerin ve 
yabancı göçmenleri geri dönmesinin bu 
artışı engellediğini savundu. n 6’DA

Yolcu azalmasının
gerekçesi bulundu

n MURATPAŞA Belediye Başka-
nı Ümit Uysal, ‘Tarım’ başlığıyla 
gerçekleşen Forum Muratpaşa’da 
konuştu. Uysal, “Tarım güvenlik 
sorunu,sosyal adalet sorunu ve sos-
yolojik sorundur. Çevreyi, ve toprağı 
koruma metodudur.” dedi.  n 2’DE 

Muratpaşa’da
tarım forumu

n DEMRE ilçesinde kullandığı 
motosiklet ile  elektrik direğine 
çarpan  Emirhan Önen (17) hayatını 
kaybetti.  Demokrat Parti Demre 
İlçe Başkanı Recep 
Önen’in oğlu olan 
Emirhan, aynı 
zamanda Bey-
melek Demre 
Belediyespor 
U17 oyuncu-
suydu. n 3’TE
 

GENÇ SPORCU
KAZADA ÖLDÜ

n AKSU ilçesinde bulunan bir “Sıfır 
Atık Getirme Merkezi, konulduktan 
sonra unutuldu. Merkez  pas tutmuş 
yapısı, kırık tabelaları ve etrafına saçıl-
mış çöplerle adeta bir çöplüğe döndü. 
n HABERI 2’DE 

Bırakıp unuttular

DEVLET TEK KURUŞ HARCAMADI
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w KONDANSATÖR ÜNİTESİ VE SİGORTA
TÜRKİYE ELEKTRİK İLETİM A.Ş GENEL 

MÜDÜRLÜĞÜ (TEİAŞ) 19. BÖLGE 
MÜDÜRLÜĞÜ ANTALYA

KONDANSATÖR ÜNİTESİ VE SİGORTA mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 
19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elekt-
ronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer 
almaktadır:
İKN    : 2025/510394
1-İdarenin
a) Adı    : TÜRKİYE ELEKTRİK İLETİM A.Ş GENEL MÜDÜRLÜĞÜ 
   (TEİAŞ) 19. BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ ANTALYA
b) Adresi   : Fabrikalar Mah. Necip Nugay Cad. 07030 KEPEZ/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası : 2423465055 - 2423454900
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet  
   sayfası  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı    : KONDANSATÖR ÜNİTESİ VE SİGORTA
b) Niteliği, türü ve miktarı : 100 Adet Kondansatör ünitesi: Un:154 kV 4,83 µF,Tek Fazlı,  
   Harici Kullanım 100 Ade tSigorta: 35A 19kA/1sn Patlamalı Tip  
   Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde   
   bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : TEİAŞ 19. Bölge Müdürlüğü Varsak Ambarı   
   Varsak- Kepez / ANTALYA
ç) Süresi/teslim tarihi  : Sözleşmenin imzalanmasından itibaren 120 takvim günü  
   içinde TEİAŞ 19. BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ VARSAK   
   AMBARINA (Varsak-Kepez/ANTALYA) eksiksiz teslim edilecektir
d) İşe başlama tarihi  : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren işe başlanır
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati  : 06.05.2025 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)  : TEİAŞ 19. Bölge  
   Müdürlüğü Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. Yetkili satıcılığı veya imalatçılığı gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
a) İmalatçı ise imalatçı olduğunu gösteren belge veya belgelere ilişkin bilgiler,
b) Yetkili satıcı veya yetkili temsilci ise yetkili satıcı ya da yetkili temsilci olduğunu gös-
teren belge veya belgelere ilişkin bilgiler,
c) Türkiye’de serbest bölgelerde faaliyet gösteriyor ise yukarıdaki belgelerde belirtilen 
serbest bölge faliyet belgesine ilişkin bilgiler.
İsteklilerin yukarıda sayılan bilgilerden, kendi durumuna uygun bilgi veya bilgileri be-
lirten isteklilerin yeterlik bilgileri tablosu uygun kabul edilir. İsteklinin imalatçı olduğu 
aşağıdaki belgelerdeki bilgiler ile tevsik edilir.
İmalatçı Belgesi
Sanayi Sicil Belgesi
Serbest Bölge Faaliyet Belgesi
Yetkili Satıcı Belgesi
4.3.2. Tedarik edilecek malların katalogları, broşürleri, fotoğraflarına ilişkin bilgi-
ler ile teknik şartnameye cevapları ve açıklamaları:
Katalog
Teknik Şartnameye Cevaplar ve Açıklamalar
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye 
ihalenin tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şek-
linde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim 
günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Ka-
nunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar    www.ilan.gov.tr'de               BASIN NO: ILN02204767

Muratpaşa Belediye-
si’nin demokratik ve 
kalkınmış bir Türkiye 
hedefiyle başlattığı 

Forum Muratpaşa’nın gündeminde 
bu kez ‘Tarım’ vardı. Türkan Şoray 
Kültür Merkezi’nde düzenlenen 
forumda Tarım Politikaları Uzmanı 
Ergin Kahveci, Ziraat Mühendisi 
İbrahim Oğuz ve Simurg Kadın 
Kooperatifleri Birliği Başkanı Sibel 
Uyar konuşmacı olarak yer aldı. 
Forumun moderatörlüğünü ise ga-
zeteci-yazar Meliha Okur üstlendi.

TARIM, GÜVENLİK SORUNUDUR
Forum açılışında konuşan Başkan 
Uysal, tarımın yalnızca bir üre-
tim faaliyeti değil, aynı zamanda 
toplumun sosyolojik, ekonomik 
ve çevresel geleceğini belirleyen 
stratejik bir alan olduğuna dik-
kat çekti. Dünyada artan nüfusla 
birlikte güvenli gıdaya ulaşmanın 
güçlüğünden ve güvenli gıdanın bir 
ulusal güvenlik sorunu olduğun-
dan bahseden Başkan Uysal, her 
konuda olduğu gibi dünya üzerinde 
tarımın ve üretimin de bir kapa-
sitesi olduğunu söyledi. Başkan 
Uysal, “Dünyanın sınırları var. 
Sınırlar olunca da biliyorsunuz ki o 
sınırların içinde en fazla paya sahip 
olmak için devletlerarası büyük bir 
mücadele oluşur” dedi.

BİRLİKTE HAREKET ETMEK ŞART
Tarımın niteliğinin insanların 
yaşam kalitesini, istihdam alan-
larını ve ekonomiyi doğrudan 
etkilediğini belirten Başkan Uysal, 
“Türkiye’mizde dünya ile rekabet 
edecek ölçüde tarım yapılanması 
yok. Dünyada küçük işletmeler-
le yapılamayan tek şey tarımdır. 
Tarım, mutlaka toplu, birlikte 
hareketle yapılması gereken bir iş. 
Dünyanın tarım alanında gelişmiş 
ülkeleri büyük tarımsal işletmelerle 
bu işi yapar. Büyük kooperatiflerle 
ve üretici birlikleriyle bu işi yapar” 
diye konuştu.

TARIM SEKTÖRÜ ÖRGÜTLENMELİ 
Türkiye’nin dünyayla rekabet 
edebilir bir tarımsal yapıya sahip 
olmadığını vurgulayan Uysal, 
Avrupa’dan örnekler vererek Tür-
kiye’nin tarım alanında uygulaması 
gerekenleri ise şöyle sıraladı: “Tür-

kiye’yi derhal çiftçilerin toplu alım, 
toplu satım yapabilecekleri, toplu 
üretim yapabilecekleri, yüksek tek-
nolojiyi kullanabilecekleri, yüksek 
kredi finansman olanaklarına sahip 
olabilecekleri, uluslararası sistemi 
takip edebilecekleri, rahat mühen-
dis ve rahat araç gereç bulabilecek-
leri, algı faaliyeti yürütebilecekleri, 
bütün hayvancılığı da kapsayacak 
şekilde 500 tarım kooperatifiyle 
derhal örgütlemeleri gerekiyor.”

TEKNOLOJİK SULAMA ŞART
Tarımda su yönetiminin de hayati 
önemde olduğunu dile getiren Baş-
kan Uysal, su altyapısının yatırım 
önceliği olması gerektiğini belirtti. 
Uysal, “Türkiye’nin su olanaklarını 
vahşi sulamaya bırakmadan yeni-
den örgütlemeliyiz. Sulanabilir tüm 
alanlara su götürülmesi gerekiyor” 
ifadelerini kullandı.Konuşmasında 
devletin tarımı desteklemedeki ro-
lüne de değinen Uysal, “Tarım sek-
töründe ithalat bir düzenleme aracı 
olamaz. Tohum ıslahı, yerli türlerin 
geliştirilmesi, üretim kalemlerin-
de ciddi teşvikler şart. Tarım bir 
devlet politikası olmalı ve üreticiye 
doğrudan destek verilmelidir” diye 
konuştu.

HOLLANDA’YI GEÇEBİLİRİZ
Türkiye’de tarım planlamasının 
yeniden düzenlenmesiyle Avrupa 
ülkelerine yetişilebileceğini belirten 
Başkan Uysal, şunları söyledi:“-
Dünyada artık aynı bizim 1920-

1939 arasında yaptığımız gibi çok 
ciddi gümrük vergileriyle ülkeler 
kendi üretimini koruyor. Yani bizim 
100 yıl önce uygulayıp kalkınma 
sağladığımız ve o kalkınmayla İkin-
ci Dünya Savaşı’nda sağ kaldığımız 
ekonomi modeli, dünyanın da direkt 
ekonomik modelidir. Bunu ne kadar 
erken fark edersek o kadar hızlı 
çiftçimizi köyde tutarız. Çiftçimizi, 
köydeki yaşantısını, üretimini geliş-
tiririz. Türkiye’de tarım inşası ge-
rekiyor. Bu gerçekleştiğinde Konya 
kadar toprağı olan Hollanda’yı 10 
yıl içinde geçme imkanımız olabilir. 
İşte o zaman ithalata bağımlı bir 
tarım sektörümüz olmaz.”

ULUSAL EKONOMİLER GERİ 
DÖNDÜ
Dünya genelindeki ekonomik 
dönüşümlere de değinen Başkan 
Uysal, “90’ların küresel liberal 
tezleri çöktü. Şimdi dünya yeniden 
ulusal ekonomilere yöneldi. Ulus 
devletler, ulusal sınırlar, yerli üre-
tim yeniden önem kazandı. Türkiye 
de bu değişime ayak uydurmalı” 
şeklinde konuştu. Türkiye toplumu 
açısından taşıdığı kültürel anlamı 
hatırlatan Uysal, “Türk milleti-
nin yüzde 90’ı tarım kökenlidir. 
Bu nedenle tarım, bu toplum için 
romantik ve anlamlı bir meseledir. 
Bu alana sahip çıkmak hepimizin 
görevidir” diyerek konuşmasını 
tamamladı. n BÜLTEN/
MURATPAŞA BELEDİYESİ

UYSAL: TÜRKİYE TARIMI YENİDEN İNŞA ETMELİ

MURATPAŞA’DA
TARIM FORUMU
MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit Uysal, ‘Tarım’ başlığıyla gerçek-
leşen Forum Muratpaşa’da konuştu. Uysal, “Tarım aynı zamanda bir 
güvenlik sorunu, bir sosyal adalet sorunu, bir sosyolojik sorundur. Bir 
çevre duruşu, çevreyi, toprağı koruma metodudur.” diye konuştu.

Aksu ilçesinde Serik Caddesi 
üzerinde boş bir araziye yıllar önce 
bırakılan sıfır atık toplama kutusu-
nun kendisi bakımsızlıktan adeta bir 
çöpe döndü. Vatandaşların bin bir 
emekle topladığı geri dönüşüm atık-
ları da çürümeye terk edildi. 

SIFIR ATIK NOKTASINA SIFIR 
BAKIM
Duyarsızlık hem kutusunun hem de 
geri dönüşüm atıklarının üzerin-
de gözler ile görüldü. “Sıfır Atık 
Getirme Merkezi”, çevre bilincini 
kazandırmak yerine kötü görüntü-
süyle tepki çekti. Aksu Belediye-
si’ne ait geri dönüşüm noktası, pas 
tutmuş yapısı, kırık tabelaları ve 
etrafına saçılmış çöplerle adeta bir 
çöplüğe döndü. Kâğıt, plastik, cam 
ve metal gibi atıkların ayrıştırılması 
amacıyla konulan bölmeler dolup 
taştı. Özellikle cam kutusunun ka-

pısı açık, çevresine rastgele atılmış 
poşet ve cam şişeler dikkat çekti. 
Kutuların üzerindeki yönlendirici 
yazılar silinerek okunmaz oldu. 
Toplama merkezi sıfır bakım ile 
karşı karşıya kaldı. 

TOPLAMA MERKEZİ, 
DOLDU TAŞTI
Duyarsızlık bununla da kalmadı. 
Sıfır atık toplama kutusunun büyük 
bir bölümü büyüyen otlar yüzünden 
görünmez oldu. Uzun zamandır 
belediye çalışanlarının uğramadığı 
toplama merkezi, doldu taştı. Vatan-
daşlar Aksu Belediyesi tarafından 
unutulan sıfır atık toplama kutu-
sunun yeniden eski haline getiril-
mesini talep etti. Geri dönüşüm 
kutusunu sık sık kullandığını ifade 

eden Sefa Çakı, “Biz elimizden 
geleni yapıyoruz ama yetkililer 
bu kutulara haftalardır uğramadı. 
Hem kötü kokuyor hem de görüntü 
çok rahatsız edici. Her geçtiğimde 
buraya bakıyorum. Bunu kabul 
etmemiz mümkün değil. Kimse mi 
görmüyor. Her gün buraya insanlar 
köfte yemeye geliyor” dedi. 

BURADA KENDİ HALİNDE DURUYOR
Caddenin çok sık kullanıldığını 
belirten Çakı, “Bu geri dönüşüm 
toplama kutusu daha görünür bir 
yerde olsa eminim daha iyi sonuçlar 
alınacak. Yıllardır burada kendi 
halinde duruyor. Hemen yanında ise 
diğer çöp kutuları var. İnsanlar geri 
dönüşüme bir atık atacak olsa bile 
şu durumda atmaz.” sözlerine yer 
verdi. n ERTUĞRUL GÜN 

Bırakıp unuttular
Aksu ilçesinde bulunan 
bir “Sıfır Atık Getirme 
Merkezi, konulduktan 
sonra unutuldu. Merkez  
pas tutmuş yapısı, kırık 
tabelaları ve etrafına 
saçılmış çöplerle adeta 
bir çöplüğe döndü.



REKLAMLARINIZ İÇİN

   

Yıl: 21     Sayı: 6350       14 Nisan 2025 PAZARTESI

Imtiyaz Sahibi
RG Gazetecilik Matbacılık Reklamcılık 

Tic. San. Ltd.Şti. adına 
RASİM GÜNDÜZ

S. Yazı Işleri Müdürü                          

Fikret GÜLCÜ
Grafik Tasarım                      

Abdullah YÜKSEL

Adres    : Altındağ Mah. Güllük Cad.   
   83/7 H. Eren Apt. Kat:3  ANTALYA
Tel  : 0 242. 244 30 45 Faks : 0 242. 244 06 82
Mail  :gazetekorfez@gmail.com

KURULUŞ: 9 TEMMUZ 2003

Yayın Türü            : Yerel Süreli

Basıldığı Yer          : Arslan Güneydoğu Gazetecilik 

Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş. Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. 

No: 91 Muratpaşa / ANTALYA  Tel : 0 242 340 09 15

Abone Dağıtım : Altun Yayın Dağıtım     Tel: 326 34 66 
Bayii Dağıtım   : Altun Yayın Dağıtım     Tel: 326 34 66

Resmi Ilan st x cm fiyatı : 185 TL
Abone Fiyatı: 1 Yıllık   : 7.000 TL    

Antalya Körfez Gazetesi ve eklerinde yayınlanan yazı, haber, 
fotoğraf ve görsellerin her türlü telif hakkı RG Gazetecilik Matb.

Rekl. Tic. San. Ltd. Şti.’ye aittir. Izin alınmadan, 
kaynak gösterilerek dahi iktibas edilemez.

UETS: 15012-10771-03778

14 Nisan 2025 PAZARTESI

PAZARTESI

SALI
20 Co

24 Co

Demre Gökyazı 
Mahallesi Alakent 
Caddesi’nde kullan-
dığı motosiklet seyir 

halinde olan Emirhan Önen, 
gece saatlerinde elektrik dire-
ğine çarptı.  İhbar üzerine kaza 
yerine 112 Acil Sağlık ve polis 
ekipleri sevk edildi. Ambulans-
la Demre Devlet Hastanesine 
kaldırılan yaralı,  yapılan tüm 
müdahalelere rağmen kurtarı-
lamadı. 

İLÇE BAŞKANININ OĞLU
Hayatını kaybeden gencin 
Beymelek Demre Beledi-
yespor U17 oyuncusu ve 
Antalya Demokrat Parti Demre 
İlçe Başkanı Recep Önen’in 
oğlu olduğu öğrenildi. 

SPOR CAMİASI YASTA 
 Beymelek Demre Beledi-
yespor, sosyal medyadan ya-
yımladığı vefat ve baş sağlığı 
mesajında, “U17 Takımımızda 

oynayan futbolcumuz Emirhan 
Önen Kulübümüzü ve camia-
mızı derin yasa boğan elim bir 
kaza sonucu vefat etmiştir. 

Genç yaşta aramızdan 
ayrılan futbolcumuza Allah’tan 
rahmet, acısını derinden 
paylaştığımız evladımızın ke-
derli ailesine, sevdiklerine ve 
camiamıza sabır ve başsağlığı 
dileriz” ifadelerin yer verildi. 

n İHA
 

GENÇ SPORCU
KAZADA ÖLDÜ

Elektrik direğine çarptı, kurtarılamadı  

Demre ilçesinde kullandığı motosiklet ile  elekt-
rik direğine çarpan Emirhan Önen (17) hayatını 
kaybetti.  Demokrat Parti Demre İlçe Başkanı 
Recep Önen’in oğlu olan Emirhan, aynı zamanda 
Beymelek Demre Belediyespor U17 oyuncusuydu.  

Olay, önceki gece 23.30’da 
Konaklı Mahallesi’nde meyda-
na geldi. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Alanya İtfaiye 
Müdürlüğü personeli Hüseyin 
Yüksekalan, bir gün önce 
doğadan topladığı mantarları 
yedikten sonra bu sabah sa-
atlerinde karın ağrısı ve mide 
bulantısı şikayetleriyle rahat-
sızlandı. Ambulansla özel bir 

hastaneye kaldırılan Yükseka-
lan yapılan tüm müdahalelere 
rağmen hayatını kaybetti. 
Yüksekalan’ın otopsi işlemleri 
Alanya Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’nde tamamlanırken, 
tükettiği mantarlardan İlçe Ta-
rım ve Orman Müdürlüğü’nce 
numune alınarak incelemeye 
gönderildi. Olayla ilgili soruş-
turma sürüyor. n DHA

Yediği mantardan
zehirlenerek öldü

ANTALYA’nın Alanya ilçesinde 
doğadan topladığı mantarları ye-

dikten sonra rahatsızlanan Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Alanya İtfaiye 

Müdürlüğü personeli Hüseyin 
Yüksekalan (51) kaldırıldığı hasta-

nede hayatını kaybetti.

Muratpaşa  Altındağ 
Mahallesi 100. Yıl Bulvarı 
üzerinde, Doğan İ.’nin 
kullandığı kasasında hurda 
ve kağıt atıkların bulun-
duğu 23 DZ 202 plakalı 
kamyonetin kasasında 
bulvar üzerinde seyir halin-
deyken henüz bilinmeyen 
bir nedenle yangın çıktı. 

Yoldan geçen diğer sürü-
cülerin korna ve sellektör 
ile yaptığı uyarıları fark 
eden araç sürücüsü Doğan 
İ. ve araçtaki vatandaşlar 
kasadan yükselen duman-
ları fark etti. Aracı hemen 
yol kenarına çeken araç 
sürücüsü kazada bulunan 
atık malzeme ve kağıtların 

alevler içerinde yandığını 
gördü. Esnaf ve vatandaşlar 
yangını söndürmek için se-
ferber oldu. Bazı vatandaş-
lar yakındaki dükkanlardan 
kovalara doldurduğu suyla 
alevleri söndürmeye çalı-
şırken, kimileri ise dama-
cana ile yangına müdahale 
etti. Bu sırada çevredeki 

işyerlerinden yangına mü-
dahale edilmesi için yangın 
tüpleri getirildi. Kamyo-
netin bulunduğu noktadaki 
apartmanlarda oturan bazı 
vatandaşlar ise balkonlara 
çektikleri hortumlar ile üst 
katlardan alev alev yanan 
kamyonete su tutmaya 
çalıştı. n İHA 

Kamyonette 
yangın 

MUĞLA’nın Bodrum ilçesinde, 4 met-
relik beton kuyuya düşen Sinan F. (31), 
itfaiye ekiplerinin çalışması sonrası 
çıkarılarak hastaneye kaldırıldı. Olay, 
öğlen saatlerinde Yalıçiftlik Mahallesi 
3870 Sokak’ta meydana geldi. Şantiye-
de çalışan Sinan F., henüz belirleneme-
yen nedenle içinde su bulunmayan 4 
metre derinlikteki beton kuyuya düştü. 
Olayı görenler durumu sağlık ve itfai-
ye ekiplerine bildirdi. Bölgeye ulaşan 
itfaiye ekiplerince yaralı Sinan F. halat 
yardımıyla kuyudan çıkardı. Sağlık 
ekiplerince ilk müdahalesi olay yerinde 
yapılan yaralı Bodrum Devlet Hastane-
sine kaldırıldı. Tedaviye alınan Sinan 
F.’nin hayati tehlikesinin bulunmadığı 
öğrenildi. Jandarma olayla ilgili soruş-
turma başlattı. n DHA 

KUYUDAN 
KURTARILDI

ANTALYA’da ayağı kayıp kayalık alana 
düşen Güllük Dağı Milli Park Şefliği’nde 
saha bekçisi Taner Kaya, helikopterle kur-
tarılıp, tedaviye alındı.Doğa Koruma ve 
Milli Parklar 6’ncı Bölge Müdürlüğü’ne 
bağlı Güllük Dağı Milli Park Şefliği’nde 
saha bekçisi olarak görev yapan Taner 
Kaya, av koruma kontrol faaliyetleri sıra-
sında Bayatbademleri Kozan mevkisinde 
ayağı kayıp, kayalık alana düştü. İhbar 
üzerine harekete geçen av koruma ve 
kontrol ekipleri, ihbar alanına ulaşıp, yara-
lı Kaya’ya ilk müdahaleyi yaptı. Arazinin 
kayalık olması, araç yolunun bulunmama-
sı nedeniyle Jandarma Arama Kurtarma 
ekibi tarafından helikopterle alandan 
alınan Kaya, Antalya Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’ne götürüldü. n DHA

 

Park saha bekçisi 
kayalıklara düştü

Manavgat Örnek Mahallesi Yunus Emre 
Caddesinde seyir halindeki Ali Y.’nin 
kullandığı 07 BZE 299 plakalı kamyonet, 
Muammer Ş.’nin kullandığı 07 BRH 056 
plakalı motosikletle çarpıştı. Güvenlik 
kamerasına saniye saniyesine yansıyan 
kazada yaralanan motosiklet sürücüsü 
ihbar üzerine olay yerine gelen 112 Acil 
Sağlık ekiplerinin ilk müdahalesinin 
ardından ambulansla hastaneye kaldırıldı. 
Trafik ekiplerinin yaptığı kontrolde sürücü 
belgesi olmadığı belirlenen motosiklet 
sürücüsüne 18 bin 677 TL, motosiklet 
sahibine ise 18 bin 677 TL olmak üzere 
toplam 37 bin 354 TL para cezası uygu-
landı. Motosikletin üzerindeki ‘İmkansız 
olan her şey kafamın güzelliğine bakar’ 
yazısı dikkati çekti. n İHA
  

ÖNCE KAZA 
SONRA CEZA

Burdur Bucak Çobanpınar 
köyünde yüklenen tomrukları 
Bucak Orman İşletme Müdür-
lüğü deposuna götürmek üzere 
yola çıkan 15 DN 620 plakalı 
kamyonun motor kısmından 
duman çıkmaya başladı. İhbar 
üzerine olay yerine itfaiye ve 

jandarma ekipleri sevk edildi. 
Bucak Belediyesi itfaiye ekip-
lerinin müdahalesiyle yangın 
kısa sürede kontrol altına 
alındı ve ormana sıçramadan 
söndürüldü. Yangında kamyon 
kullanılamaz hale gelirken, 
tomruklar da etkilendi. n DHA

Tomruk yüklü kamyon yandı

Kepez ilçesine bağlı Gündoğdu Mahallesi 
2462 sokak üzerinde bulunan 4 katlı apart-
manın teras katın balkonunda bulunan 
kanepelerin bir anda alev alması üzerine 
ev sahibi durumu 112 Acil Çağrı Merke-
zi’ne bildirdi. İhbarla bölgeye sevk edilen 
itfaiye ekipleri, apartmanın teras katında 
çıkan yangını yayılmadan kısa sürede sön-
dürdü. Yangında ikametin terasında maddi 
hasar oluştu. Polis ekipleri yangının çıkış 
sebebini araştırıyor.  n DHA 

Kanepe alev aldı
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, Ulaştırma ve Alt-
yapı Bakanlığı Devlet Hava 
Meydanları İşletmesi Genel 

Müdürlüğü’nün Antalya Havalimanı’n-
daki genişletme çalışmaları kapsamında 
yolcu kapasitesinin 35 milyondan 82 
milyona çıkartıldığı yeni iç ve dış hat 
terminallerin açılışını yaptı. Açılış 
törenine Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu, KKTC Cumhur-
başkanı Ersin Tatar, KKTC Başbakanı 
Ünal Üstel, çok sayıda bakan, milletve-
kili ve davetliler katıldı.

ANTALYA’NIN DEĞERİNİ BİR KAT 
DAHA ARTIRACAK
Antalya Havalimanı’ndaki yeni 
yatırımların Antalya’nın değerini bir 
kat daha artıracağını belirten Cumhur-
başkanı Erdoğan, bu projede emeği 
geçen Ulaştırma Bakanlığı, yüklenici 
firma, işçiler, mimar ve mühendislere 
teşekkür etti. Yeni terminal binalarının 
Antalya için, havacılık, kültür ve turizm 
sektörleri için hayırlı ve uğurlu olması-
nı dileyen Erdoğan, “Akdeniz’in incisi 
Antalya’mız her yıl milyonlarca yerli 
ve yabancı turisti ağlıyor. 
Dünyanın dört bir yanından Antalya’ya 
gelen turistler, bir yandan şehrin kültür 
ve tabiat zenginliğinden istifade eder-
ken, diğer yandan lokomotif sektörle-
rimizden biri olan turizm gelirlerimize 
önemli katkı sağlıyor. Şehrimize ilgi o 
kadar yüksek ki, Antalya Havalimanı-
mız son 2 yıldır 35 milyonluk mevcut 
yolcu kapasitesinin üzerinde kişiye 
hizmet veriyor. Havalimanımız 2023’te 
yaklaşık 36 milyon, 2024 yılında ise di-
rekt transit yolcular da dahil 39 milyon 
230 bini aşkın yolcuya hizmet sundu. 
Bu sene 40 milyon kişiyi aşacağımız 
anlaşılıyor” dedi.

YOLCU KAPASİTESİ 82 MİLYONA 
YÜKSELDİ
2029 yılında toplam yolcu sayısının 
45 milyona ulaşmasını beklediklerini 
açıklayan Erdoğan, “Bu sayıları dikkate 
alarak hali hazırda mevcut kapasite-
sinin yüzde 12 üzerinde hizmet veren 
Antalya Havalimanımızı yeni terminal 
binaları ve tamamlayıcı yapılarla büyüt-
mek için güçlü bir adım attık. Kapasite 
artırımına yönelik ilave yatırımların 
hayata geçirilmesi için 5 Ocak 2022’de 
yüklenici firmamıza yer teslimini yapa-
rak çalışmalara başladık. Proje kapsa-
mında dış hatlar terminalini 90 bin 143 
metrekareden 224 bin metrekareye, iç 
hatlar terminalini ise 36 bin 859 metre-
kareden 75 bin metrekareye çıkardık. 
Böylece havalimanımızın yıllık yolcu 
kapasitesi 35 milyondan 82 milyona 
yükselmiş oldu. Artık Antalya Havali-
manımız dünyanın her bir köşesinden 
82 milyon misafire hoş geldiniz diye-
bilecek kapasiteye hamdolsun kavuştu. 
Yeni terminal binalarımız model mi-
marisiyle, güçlü altyapısıyla, artırılmış 
kapasitesiyle Antalya’nın kapılarını çok 
daha geniş ufuklara açacak” dedi.

KAMU- ÖZEL İŞBİRLİĞİ MODELİ
Proje dahilinde uçak park pozisyon sa-
yısının da 108’den 176’ya yükseldiğini 
belirten Erdoğan, “VIP terminalini 690 
metrekareden 2 bin metrekareye, genel 
havacılık terminalini ise 1200 metre-

kareden 2 bin 800 metrekareye yük-
selttik. Projede yeni inşa edilen 2 bin 
metrekarelik devlet konuk evini, 5 bin 
metrekarelik DHMİ hizmet binasını, 
personel lojmanlarıyla camimizi daha 
önce hizmete açmıştık. Böylece gurur 
verici olmasının yanı sıra her açıdan 
yenilikçi ve vizyoner bir projeyi daha 
şehrimizin hizmetine sunmuş oluyoruz. 
Yaklaşık 927 milyon avro yatırım hac-
mi gerektiren bu projeyi kamu- özel iş-
birliği modeli kapsamında devletimizin 
kasasından tek bir kuruş dahi çıkmadan 
gerçekleştirdik” diye konuştu.

8 MİLYAR 555 MİLYON AVRO
 KİRA GELİRİ
Herhangi bir yolcu garantisi olmayan 
projeyle yüklenici firmalardan 25 yıllık 
işletme süresi karşılığında KDV dahil 
8 milyar 555 milyon avroluk kira geliri 
elde edeceklerini anlatan Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, “Yatırımcı şirket kira 
bedelinin yüzde 25’lik kısmı olan 2 
milyar 138 milyon 750 bin avroyu da 
Mart 2022’de peşin ödedi. Bu bedel 
daha çalışmalar bitmeden devletimizin 
kasasına girdi. Böylelikle bu güzide 
proje, kamu kaynaklarını etkin kullan-
manın ve kamu- özel sektör iş birliğinin 
en başarılı örneklerinden biri oldu. 
Bugün hizmete aldığımız yeni terminal 
binalarımızla artık Antalya Havalima-
nımız çok daha fazla sayıda yolcuya 
hizmet verecek. Antalya ise turizm 
potansiyelini çok daha yüksek bir sevi-
yeye taşıyacaktır” dedi.

ULAŞAMADIĞIMIZ HİÇBİR NOKTA 
KALMAYACAK
4 saatlik uçuş süresiyle 67 ülkenin 
merkezinde bulunan Türkiye’nin bu 
avantajlı konumunun sunduğu imkan ve 
fırsatları en üst düzeye taşımak için son 
23 yılda çok büyük yatırımlar gerçek-
leştirdiklerine işaret eden Erdoğan, 
“Dünyada ulaşamadığımız hiçbir nokta 
kalmayacak şiarıyla ülkemizi dünyanın 
en geniş uçuş alanına sahip ülkele-
rinden birine dönüştürdük. Havacılık 
alanında küresel ölçekte en üst lige 
yükselttik. 2002’den bu yana 26 olan 
aktif havalimanı sayımızı 10 Ağus-
tos’ta açılışını yaptığımız Çukurova 
Uluslararası Havalimanımızla birlikte 
58’e çıkardık. İstanbul Havalimanımız 

2024’te 80,1 milyon yolcu ağırlayarak 
kendi kategorisinde Avrupa’da ikinci, 
dünyada ise yedinci sırada yer aldı. 
Önümüzdeki dönemde aktif havalimanı 
sayımızı, yapımları devam eden Yozgat, 
Bayburt ve Gümüşhane havalimanla-
rımızla 58’den 60’a çıkaracağız” diye 
konuştu.

MUHALEFETE ‘ANLAYAMAZ’ ELEŞTİRİSİ
Sadece Türkiye için büyük hayaller 
kurmakla kalmadıklarını ifade eden 
Erdoğan, muhalefeti de şu sözlerle 
eleştirdi:“Aynı zamanda bunları büyük 
hedeflere dönüştürüyoruz. Sonra da bu 
hedefleri tek tek hayata geçiriyoruz. 
Tarihiyle büyük, vicdanıyla büyük, 
iddialarıyla büyük bir milletin mensubu 
olmanın hakkını vermeye çalışıyoruz. 
Milletimizin teveccühüne mazhar ol-
manın gayretindeyiz. Şunu da özellikle 
ifade etmek istedim. Ülkesini başkaları-
na şikayet edenler bu vizyonu anlaya-
maz. Yabancı basın kuruluşlarından 
medet umanlar bunu anlayamaz. Batı 
karşısında eğilip bükülenler, el pençe 
divan duranlar bizim bu dik duruşu-
muzu anlayamaz. Boykot bahanesiyle 
kendi ekonomisine suikast teşebbüsün-
de bulunanlar bunu anlayamaz. Hırsları, 
akıllarını esir alanlar, kibirlerinin, siyasi 
ihtiraslarının esiri olanlar, evet bizim 
neyin mücadelesini verdiğimizi asla ve 
asla anlayamaz. Biz onları kendi küçük 
dünyalarında, kendi küçük kavgalarıyla 
baş başa bırakıyor, her zaman oldu-
ğu gibi yine işimize bakıyoruz. İşte 
bugün burada olduğu gibi ülkemize 
yeni eserler kazandırmaya bakıyoruz. 
Antalya Diplomasi Forumu’nda olduğu 
gibi Türkiye’nin itibarını artırmaya 
bakıyoruz. Vizyoner projelerle Antal-
ya’nın turizm potansiyelini hak ettiği 
seviyelere getirmeye bakıyoruz. Çünkü 
biz bu millete güveniyoruz. Bu millete 
inanıyoruz. Doğru bildiğimiz istika-
mette yürürken milletimizin bize daima 
destek olacağını biliyoruz. Ülkemiz 
için çalışmaya, Türkiye için üretmeye, 
85 milyon vatandaşımız için çalışmaya 
kararlılıkla devam edeceğiz.”

BAKAN URALOĞLU: 240 MİLYON 
YOLCU HEDEFİ
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığının 
yatırımlarını anlatan Bakan Abdulkadir 
Uraloğlu, Cumhurbaşkanı Erdroğan’ın 

‘Hava yolunu halkın yolu yapacağız’ 
vizyonu ve talimatlarıyla havacılıkta 
başarılarla dolu yeni bir çağ başlattıkla-
rını belirterek, şu bilgileri verdi:
2002 yılından itibaren hayata geçir-
diğimiz hava ulaşım politikaları ve 
faaliyetleriyle başlattığımız gökyüzü 
yolculuğu, ülkemizi havacılık alanında 
dünya arenasının parlayan yıldızı haline 
getirdi. 2002’de sadece 26 havalima-
nımız vardı. Son açtığımız Çukurova 
Havalimanı’mızla beraber bu sayıyı 
58’e yükselttik. Dış hatlarda 50 ülkede 
sadece 60 noktaya uçabiliyorduk. Şimdi 
132 ülkede 352 noktaya uçuyoruz. Dün-
yada ulaşamadığımız hiçbir nokta kal-
mayacak hedefiyle ülkemizi dünyanın 
en geniş uçuş ağına sahip ülkelerden 
birine dönüştürdük ve bu başarılarımızı 
perçinlemeye de liderliğimizle inşallah 
devam edeceğiz. Tüm bu gelişmelerle 
2002’de iç ve dış hatlarda seyahat eden 
yaklaşık 34,5 yolcumuz vardı. 2024 yı-
lını 230 milyon yolcu ile kapattık Sayın 
Cumhurbaşkanım. Bu yıl bu rakamı 
240 milyonun üzerine çıkarmayı hedef-
liyoruz. Sayın Cumhurbaşkanım, hava 
yolu sektörümüzün gücüne güç katacak 
Antalya Havalimanımızın yeni terminal 
binaları ve tamamlayıcı tesisleriyle de 
sivil havacılık sektörümüzün aydınlık 
geleceğine yeni bir mühür vuruyoruz. 
Havalimanımızın yıllık yolcu kapasitesi 
35 milyondan 82 milyona yükseliyor. 
Antalya Havalimanı’nın 82 milyon 
yolcuya çıkan yeni kapasitesiyle artık 
90 milyon yolcu kapasiteli İstanbul Ha-
valimanı’ndan sonra ikinci havalimanı 
oldu Türkiye’de.” n DHA

Devlet kasasından
tek kuruş çıkmadı

Cumhurbaşkanı Erdoğan Antalya’da yeni terminalleri açtı

CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip Erdoğan, Antalya Havalimanı’nda yeni iç ve dış hat terminal 
binalarının açılışını yaptı. Yolcu kapasitesinin 35 milyondan 82 milyona yükseltildiğini belirten 
Erdoğan, “Yaklaşık 927 milyon avro yatırım hacmi gerektiren bu projeyi kamu özel işbirliği mo-
deli kapsamında devletimizin kasasından tek bir kuruş dahi çıkmadan gerçekleştirdik” dedi.

Cumhurbaşkanı Re-
cep Tayyip Erdoğan, 
Akdeniz Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. 
Özlenen Özkan’ı 
makamında ziyaret 
etti. Akdeniz Üniver-
sitesi Rektörü Prof. 
Dr. Özlenen Özkan, 
Cumhurbaşkanı Er-
doğan’a üniversitenin 
faaliyetleri, bilimsel 
çalışmaları ve son 
dönemdeki projeleri 
hakkında detaylı 
bilgi verdi. Akdeniz 
Üniversitesi’nde 
yapım çalışmalarına 
başlanan yeni hastane 
binası inşaatındaki 
gelişmeleri akta-
ran Rektör Özkan, 
hastane için Cum-
hurbaşkanlığından 
ayrılan özel bütçe 
için teşekkürlerini 

iletti. Mart ayında hastanede çıkan yangın 
ile ilgili de bilgi veren Rektör Özkan, 
yangının ardından Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan’ın gösterdiği destek için teşekkür etti.    
Ziyarette Prof. Dr. Tuncer Karpuzoğlu 
Organ Nakli Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. 
Ömer Özkan, Cumhurbaşkanlığı Strateji 
Başkanlığı desteğiyle yapımı devam eden 
900 yatak kapasiteli yeni hastane binası 
ve İleri Sağlık Araştırma Merkezi ile ilgili 
son gelişmeler hakkında bilgi verdi. 

 HEYECANLANDIRAN GELİŞMELER 
  Cumhurbaşkanlığının büyük bütçe deste-
ği ile hayata geçirilen İleri Sağlık Araş-
tırma Merkezindeki güncel gelişmeleri 
aktaran Prof. Dr. Ömer Özkan, İleri Sağlık 
Araştırma Merkezinde geliştirilip endüst-
riyel üretime aktarılmaya hazır ürünlerden 
bahsetti. İleri Sağlık Araştırma Merke-
zinde devam eden projelere dair de bilgi 
veren Prof. Dr. Ömer Özkan, Yerli Yapay 
Kalp Üretimi, Kanser Tedavisinde Akıllı 
İlaç Üretimi, Virüs Tabanlı Gen Tedavi 
İlaç/Aşı Üretimi, Kök Hücre Üretimi, 3 
Boyutlu Deri Doku Greft Üretimi, HPV 
Aşısı Üretimi, Karaciğer Perfüzyon 
Cihazı Üretimi süreçlerinden bahsederek 
hedeflenen sonuçları anlattı. Sağlık ala-
nında çığır açacak projelerin tamamlan-
masıyla yalnızca sağlık teknolojilerinde 
değil, Türkiye’nin bilimsel geleceğinde 
de bir dönüm noktası olacağı ifade edil-
di. n İHA 

Erdoğan’dan
AÜ’ye ziyaret 

Cumhurbaş-
kanı Recep 

Tayyip Erdo-
ğan, Akdeniz 
Üniversitesi 

Rektörü Prof. 
Dr. Özlenen 

Özkan’ı maka-
mında ziyaret 

etti.  Özkan, 
Cumhurbaşka-

nı Erdoğan’a 
üniversitenin 

faaliyetleri, 
bilimsel çalış-
maları ve son 

dönemdeki 
projeleri hak-
kında detaylı 

bilgi verdi.

Çumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
4’üncü Antalya Diplomasi Forumu’nun 
2’nci günündeki temasları kapsamında, 
Türkiye’de bulunan Sudan Egemenlik Kon-
seyi Başkanı Abdulfettah el-Burhan, Sierra 
Leone Cumhurbaşkanı Julius Maada Bio, 
Bulgaristan Başbakanı Rosen Jelyazkov 
ve Bosna Hersek Devlet Başkanlığı Konse-
yi üyeleriyle görüştü. Görüşmeler basına 
kapalı gerçekleşti. n DHA 

YOĞUN ZİYARETLER
CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip Erdoğan, 4’üncü 
Antalya Diplomasi Forumu’nun 2’nci gününde lider-
lerle ve ülke temsilcileriyle görüşmelerini sürdürdü.
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, Ulaştırma ve Alt-
yapı Bakanlığı Devlet Hava 
Meydanları İşletmesi Genel 

Müdürlüğü’nün Antalya Havalimanı’n-
daki genişletme çalışmaları kapsamında 
yolcu kapasitesinin 35 milyondan 82 
milyona çıkartıldığı yeni iç ve dış hat 
terminallerin açılışını yaptı. Açılış 
törenine Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu, KKTC Cumhur-
başkanı Ersin Tatar, KKTC Başbakanı 
Ünal Üstel, çok sayıda bakan, milletve-
kili ve davetliler katıldı.

ANTALYA’NIN DEĞERİNİ BİR KAT 
DAHA ARTIRACAK
Antalya Havalimanı’ndaki yeni 
yatırımların Antalya’nın değerini bir 
kat daha artıracağını belirten Cumhur-
başkanı Erdoğan, bu projede emeği 
geçen Ulaştırma Bakanlığı, yüklenici 
firma, işçiler, mimar ve mühendislere 
teşekkür etti. Yeni terminal binalarının 
Antalya için, havacılık, kültür ve turizm 
sektörleri için hayırlı ve uğurlu olması-
nı dileyen Erdoğan, “Akdeniz’in incisi 
Antalya’mız her yıl milyonlarca yerli 
ve yabancı turisti ağlıyor. 
Dünyanın dört bir yanından Antalya’ya 
gelen turistler, bir yandan şehrin kültür 
ve tabiat zenginliğinden istifade eder-
ken, diğer yandan lokomotif sektörle-
rimizden biri olan turizm gelirlerimize 
önemli katkı sağlıyor. Şehrimize ilgi o 
kadar yüksek ki, Antalya Havalimanı-
mız son 2 yıldır 35 milyonluk mevcut 
yolcu kapasitesinin üzerinde kişiye 
hizmet veriyor. Havalimanımız 2023’te 
yaklaşık 36 milyon, 2024 yılında ise di-
rekt transit yolcular da dahil 39 milyon 
230 bini aşkın yolcuya hizmet sundu. 
Bu sene 40 milyon kişiyi aşacağımız 
anlaşılıyor” dedi.

YOLCU KAPASİTESİ 82 MİLYONA 
YÜKSELDİ
2029 yılında toplam yolcu sayısının 
45 milyona ulaşmasını beklediklerini 
açıklayan Erdoğan, “Bu sayıları dikkate 
alarak hali hazırda mevcut kapasite-
sinin yüzde 12 üzerinde hizmet veren 
Antalya Havalimanımızı yeni terminal 
binaları ve tamamlayıcı yapılarla büyüt-
mek için güçlü bir adım attık. Kapasite 
artırımına yönelik ilave yatırımların 
hayata geçirilmesi için 5 Ocak 2022’de 
yüklenici firmamıza yer teslimini yapa-
rak çalışmalara başladık. Proje kapsa-
mında dış hatlar terminalini 90 bin 143 
metrekareden 224 bin metrekareye, iç 
hatlar terminalini ise 36 bin 859 metre-
kareden 75 bin metrekareye çıkardık. 
Böylece havalimanımızın yıllık yolcu 
kapasitesi 35 milyondan 82 milyona 
yükselmiş oldu. Artık Antalya Havali-
manımız dünyanın her bir köşesinden 
82 milyon misafire hoş geldiniz diye-
bilecek kapasiteye hamdolsun kavuştu. 
Yeni terminal binalarımız model mi-
marisiyle, güçlü altyapısıyla, artırılmış 
kapasitesiyle Antalya’nın kapılarını çok 
daha geniş ufuklara açacak” dedi.

KAMU- ÖZEL İŞBİRLİĞİ MODELİ
Proje dahilinde uçak park pozisyon sa-
yısının da 108’den 176’ya yükseldiğini 
belirten Erdoğan, “VIP terminalini 690 
metrekareden 2 bin metrekareye, genel 
havacılık terminalini ise 1200 metre-

kareden 2 bin 800 metrekareye yük-
selttik. Projede yeni inşa edilen 2 bin 
metrekarelik devlet konuk evini, 5 bin 
metrekarelik DHMİ hizmet binasını, 
personel lojmanlarıyla camimizi daha 
önce hizmete açmıştık. Böylece gurur 
verici olmasının yanı sıra her açıdan 
yenilikçi ve vizyoner bir projeyi daha 
şehrimizin hizmetine sunmuş oluyoruz. 
Yaklaşık 927 milyon avro yatırım hac-
mi gerektiren bu projeyi kamu- özel iş-
birliği modeli kapsamında devletimizin 
kasasından tek bir kuruş dahi çıkmadan 
gerçekleştirdik” diye konuştu.

8 MİLYAR 555 MİLYON AVRO
 KİRA GELİRİ
Herhangi bir yolcu garantisi olmayan 
projeyle yüklenici firmalardan 25 yıllık 
işletme süresi karşılığında KDV dahil 
8 milyar 555 milyon avroluk kira geliri 
elde edeceklerini anlatan Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, “Yatırımcı şirket kira 
bedelinin yüzde 25’lik kısmı olan 2 
milyar 138 milyon 750 bin avroyu da 
Mart 2022’de peşin ödedi. Bu bedel 
daha çalışmalar bitmeden devletimizin 
kasasına girdi. Böylelikle bu güzide 
proje, kamu kaynaklarını etkin kullan-
manın ve kamu- özel sektör iş birliğinin 
en başarılı örneklerinden biri oldu. 
Bugün hizmete aldığımız yeni terminal 
binalarımızla artık Antalya Havalima-
nımız çok daha fazla sayıda yolcuya 
hizmet verecek. Antalya ise turizm 
potansiyelini çok daha yüksek bir sevi-
yeye taşıyacaktır” dedi.

ULAŞAMADIĞIMIZ HİÇBİR NOKTA 
KALMAYACAK
4 saatlik uçuş süresiyle 67 ülkenin 
merkezinde bulunan Türkiye’nin bu 
avantajlı konumunun sunduğu imkan ve 
fırsatları en üst düzeye taşımak için son 
23 yılda çok büyük yatırımlar gerçek-
leştirdiklerine işaret eden Erdoğan, 
“Dünyada ulaşamadığımız hiçbir nokta 
kalmayacak şiarıyla ülkemizi dünyanın 
en geniş uçuş alanına sahip ülkele-
rinden birine dönüştürdük. Havacılık 
alanında küresel ölçekte en üst lige 
yükselttik. 2002’den bu yana 26 olan 
aktif havalimanı sayımızı 10 Ağus-
tos’ta açılışını yaptığımız Çukurova 
Uluslararası Havalimanımızla birlikte 
58’e çıkardık. İstanbul Havalimanımız 

2024’te 80,1 milyon yolcu ağırlayarak 
kendi kategorisinde Avrupa’da ikinci, 
dünyada ise yedinci sırada yer aldı. 
Önümüzdeki dönemde aktif havalimanı 
sayımızı, yapımları devam eden Yozgat, 
Bayburt ve Gümüşhane havalimanla-
rımızla 58’den 60’a çıkaracağız” diye 
konuştu.

MUHALEFETE ‘ANLAYAMAZ’ ELEŞTİRİSİ
Sadece Türkiye için büyük hayaller 
kurmakla kalmadıklarını ifade eden 
Erdoğan, muhalefeti de şu sözlerle 
eleştirdi:“Aynı zamanda bunları büyük 
hedeflere dönüştürüyoruz. Sonra da bu 
hedefleri tek tek hayata geçiriyoruz. 
Tarihiyle büyük, vicdanıyla büyük, 
iddialarıyla büyük bir milletin mensubu 
olmanın hakkını vermeye çalışıyoruz. 
Milletimizin teveccühüne mazhar ol-
manın gayretindeyiz. Şunu da özellikle 
ifade etmek istedim. Ülkesini başkaları-
na şikayet edenler bu vizyonu anlaya-
maz. Yabancı basın kuruluşlarından 
medet umanlar bunu anlayamaz. Batı 
karşısında eğilip bükülenler, el pençe 
divan duranlar bizim bu dik duruşu-
muzu anlayamaz. Boykot bahanesiyle 
kendi ekonomisine suikast teşebbüsün-
de bulunanlar bunu anlayamaz. Hırsları, 
akıllarını esir alanlar, kibirlerinin, siyasi 
ihtiraslarının esiri olanlar, evet bizim 
neyin mücadelesini verdiğimizi asla ve 
asla anlayamaz. Biz onları kendi küçük 
dünyalarında, kendi küçük kavgalarıyla 
baş başa bırakıyor, her zaman oldu-
ğu gibi yine işimize bakıyoruz. İşte 
bugün burada olduğu gibi ülkemize 
yeni eserler kazandırmaya bakıyoruz. 
Antalya Diplomasi Forumu’nda olduğu 
gibi Türkiye’nin itibarını artırmaya 
bakıyoruz. Vizyoner projelerle Antal-
ya’nın turizm potansiyelini hak ettiği 
seviyelere getirmeye bakıyoruz. Çünkü 
biz bu millete güveniyoruz. Bu millete 
inanıyoruz. Doğru bildiğimiz istika-
mette yürürken milletimizin bize daima 
destek olacağını biliyoruz. Ülkemiz 
için çalışmaya, Türkiye için üretmeye, 
85 milyon vatandaşımız için çalışmaya 
kararlılıkla devam edeceğiz.”

BAKAN URALOĞLU: 240 MİLYON 
YOLCU HEDEFİ
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığının 
yatırımlarını anlatan Bakan Abdulkadir 
Uraloğlu, Cumhurbaşkanı Erdroğan’ın 

‘Hava yolunu halkın yolu yapacağız’ 
vizyonu ve talimatlarıyla havacılıkta 
başarılarla dolu yeni bir çağ başlattıkla-
rını belirterek, şu bilgileri verdi:
2002 yılından itibaren hayata geçir-
diğimiz hava ulaşım politikaları ve 
faaliyetleriyle başlattığımız gökyüzü 
yolculuğu, ülkemizi havacılık alanında 
dünya arenasının parlayan yıldızı haline 
getirdi. 2002’de sadece 26 havalima-
nımız vardı. Son açtığımız Çukurova 
Havalimanı’mızla beraber bu sayıyı 
58’e yükselttik. Dış hatlarda 50 ülkede 
sadece 60 noktaya uçabiliyorduk. Şimdi 
132 ülkede 352 noktaya uçuyoruz. Dün-
yada ulaşamadığımız hiçbir nokta kal-
mayacak hedefiyle ülkemizi dünyanın 
en geniş uçuş ağına sahip ülkelerden 
birine dönüştürdük ve bu başarılarımızı 
perçinlemeye de liderliğimizle inşallah 
devam edeceğiz. Tüm bu gelişmelerle 
2002’de iç ve dış hatlarda seyahat eden 
yaklaşık 34,5 yolcumuz vardı. 2024 yı-
lını 230 milyon yolcu ile kapattık Sayın 
Cumhurbaşkanım. Bu yıl bu rakamı 
240 milyonun üzerine çıkarmayı hedef-
liyoruz. Sayın Cumhurbaşkanım, hava 
yolu sektörümüzün gücüne güç katacak 
Antalya Havalimanımızın yeni terminal 
binaları ve tamamlayıcı tesisleriyle de 
sivil havacılık sektörümüzün aydınlık 
geleceğine yeni bir mühür vuruyoruz. 
Havalimanımızın yıllık yolcu kapasitesi 
35 milyondan 82 milyona yükseliyor. 
Antalya Havalimanı’nın 82 milyon 
yolcuya çıkan yeni kapasitesiyle artık 
90 milyon yolcu kapasiteli İstanbul Ha-
valimanı’ndan sonra ikinci havalimanı 
oldu Türkiye’de.” n DHA

Devlet kasasından
tek kuruş çıkmadı

Cumhurbaşkanı Erdoğan Antalya’da yeni terminalleri açtı

CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip Erdoğan, Antalya Havalimanı’nda yeni iç ve dış hat terminal 
binalarının açılışını yaptı. Yolcu kapasitesinin 35 milyondan 82 milyona yükseltildiğini belirten 
Erdoğan, “Yaklaşık 927 milyon avro yatırım hacmi gerektiren bu projeyi kamu özel işbirliği mo-
deli kapsamında devletimizin kasasından tek bir kuruş dahi çıkmadan gerçekleştirdik” dedi.

Cumhurbaşkanı Re-
cep Tayyip Erdoğan, 
Akdeniz Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. 
Özlenen Özkan’ı 
makamında ziyaret 
etti. Akdeniz Üniver-
sitesi Rektörü Prof. 
Dr. Özlenen Özkan, 
Cumhurbaşkanı Er-
doğan’a üniversitenin 
faaliyetleri, bilimsel 
çalışmaları ve son 
dönemdeki projeleri 
hakkında detaylı 
bilgi verdi. Akdeniz 
Üniversitesi’nde 
yapım çalışmalarına 
başlanan yeni hastane 
binası inşaatındaki 
gelişmeleri akta-
ran Rektör Özkan, 
hastane için Cum-
hurbaşkanlığından 
ayrılan özel bütçe 
için teşekkürlerini 

iletti. Mart ayında hastanede çıkan yangın 
ile ilgili de bilgi veren Rektör Özkan, 
yangının ardından Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan’ın gösterdiği destek için teşekkür etti.    
Ziyarette Prof. Dr. Tuncer Karpuzoğlu 
Organ Nakli Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. 
Ömer Özkan, Cumhurbaşkanlığı Strateji 
Başkanlığı desteğiyle yapımı devam eden 
900 yatak kapasiteli yeni hastane binası 
ve İleri Sağlık Araştırma Merkezi ile ilgili 
son gelişmeler hakkında bilgi verdi. 

 HEYECANLANDIRAN GELİŞMELER 
  Cumhurbaşkanlığının büyük bütçe deste-
ği ile hayata geçirilen İleri Sağlık Araş-
tırma Merkezindeki güncel gelişmeleri 
aktaran Prof. Dr. Ömer Özkan, İleri Sağlık 
Araştırma Merkezinde geliştirilip endüst-
riyel üretime aktarılmaya hazır ürünlerden 
bahsetti. İleri Sağlık Araştırma Merke-
zinde devam eden projelere dair de bilgi 
veren Prof. Dr. Ömer Özkan, Yerli Yapay 
Kalp Üretimi, Kanser Tedavisinde Akıllı 
İlaç Üretimi, Virüs Tabanlı Gen Tedavi 
İlaç/Aşı Üretimi, Kök Hücre Üretimi, 3 
Boyutlu Deri Doku Greft Üretimi, HPV 
Aşısı Üretimi, Karaciğer Perfüzyon 
Cihazı Üretimi süreçlerinden bahsederek 
hedeflenen sonuçları anlattı. Sağlık ala-
nında çığır açacak projelerin tamamlan-
masıyla yalnızca sağlık teknolojilerinde 
değil, Türkiye’nin bilimsel geleceğinde 
de bir dönüm noktası olacağı ifade edil-
di. n İHA 
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Çumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
4’üncü Antalya Diplomasi Forumu’nun 
2’nci günündeki temasları kapsamında, 
Türkiye’de bulunan Sudan Egemenlik Kon-
seyi Başkanı Abdulfettah el-Burhan, Sierra 
Leone Cumhurbaşkanı Julius Maada Bio, 
Bulgaristan Başbakanı Rosen Jelyazkov 
ve Bosna Hersek Devlet Başkanlığı Konse-
yi üyeleriyle görüştü. Görüşmeler basına 
kapalı gerçekleşti. n DHA 

YOĞUN ZİYARETLER
CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip Erdoğan, 4’üncü 
Antalya Diplomasi Forumu’nun 2’nci gününde lider-
lerle ve ülke temsilcileriyle görüşmelerini sürdürdü.
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Kaş ilçesinde milattan önce 
1’inci yüzyılın ortalarında 
23 kentten oluşan Likya 
Birliği’nin başkenti olarak 
bilinen Patara’da kazı ve 

restorasyon çalışmaları sürüyor. Önceki 
kazı başkanı Prof. Dr. Havva İşkan Işık 
tarafından titizlikle sürdürülen çalış-
malarda, Roma İmparatoru Neron’un 
Patara’ya prestij eseri olarak yaptırdığı 
antik deniz fenerinin restorasyonu 
tamamlandı. 2 bin yıllık deniz feneri, 
yüzde 80 oranında orijinal taşlarıyla 
yeniden inşa edildi. 
Prof. Dr. Havva İşkan Işık, 2020’de 
başlayan ve 5 yıla yakın devam 
eden restorasyon çalışmaları-
nın tamamlandığını duyur-
du. Prof. Dr. Işık, “Roma 
İmparatoru Claudius 
tarafından milattan son-
ra 43 yılında oluşturu-
lan Provincia Lycia, 
yani Lykia Eyaleti’nin 
başkenti Patara’da; 
kendisinden sonra 
gelen İmparator Neron 
tarafından yaptırılan 
deniz fenerinde, kule 
restorasyonu tamam-
landı. Son kontrollerden 
sonra iskele sökülecek 
ve kule vinç kaldırılacak. 
Heyecanım da emeğim kadar 
çok büyük” dedi.

2 BİN 500 ORİJİNAL TAŞ KULLANILDI
32 yıl önce Akdeniz Üniversitesi’nden 
Prof. Dr. Fahri Işık ve eşi Havva İşkan 
Işık tarafından başlatılan kazılarda bu-
güne kadar yüzlerce tarihi eser ortaya 
çıkarıldı. Bu eserlerden en önemlile-
rinden biri de milattan sonra 64 yılında 
Roma İmparatoru Neron tarafından 

yaptırılan deniz feneri. 2000 yılında 
dönemin kazı başkanı Prof. Dr. Fahri 
Işık tarafından tespit edilen ve daha 
sonra kazı başkanlığını devralan Prof. 
Dr. Havva İşkan Işık tarafından ortaya 
çıkarılan fenere ait 2 bin 500 orijinal taş 
bulundu.

26,5 METRE YÜKSEKLİĞİNDE
1481 yılındaki Rodos depremi ve bu 
nedenle Akdeniz’de oluşan tsunami 
nedeniyle yıkıldığı düşünülen deniz 
fenerinin, sonraki yıllarda olası deprem 
veya tsunamide yıkılmaması için de 
teknik rapor hazırlandı. Uzun yıllar sü-
ren kazılarda çıkartılan deniz fenerine 

ait 2 bin 500 taşın orijinal yeri, taş 
hastanesinde tek tek röntgeni 

çekilip, yapay zeka teknoloji-
leri kullanılarak, bilgisayar 
programı yardımıyla belir-
lendi. Yüzde 80 oranında 
orijinal taş, yüzde 20 
oranında yeni taş kullanı-
larak, 26,5 metrelik yapı 
tamamlandı. 

MARCİUS’A HİTABEN 
YAZIT

Roma İmparatoru Ne-
ron’un prestij projesi oldu-

ğu belirtilen deniz fenerinin 
üzerinde, kimin tarafından 

yapıldığı, yapım tarihiyle ilgili 
bilgilerin yer aldığı yazıt bulunu-

yor. Kazılarda çıkarılan taş yazıtlarda, 
Patara Meclisi ve Patara halkının 
dönemin valisi Sextus Marcius’a hita-
ben, ‘Likya halkını 8 yıl boyunca hiç 
rüşvet almadan, hakça yönettiğiniz 
için ve şehrimizi güzel yapılarla süs-
lediğiniz için teşekkür ederiz’ yazısı 
yer alıyor.  n DHA 

BÜYÜK 
RESTORASYON

Patara Deniz Feneri 
nihayet tamamlandı

Kaş Patara Antik Kenti’nde, 2 bin yıl önce Roma İmparatoru Neron’un yaptırdığı, tamamı 1481’deki 
tsunamide yıkılan 26,5 metre yüksekliğindeki deniz fenerinin restorasyonu tamamlandı. Kazılarda 
ortaya çıkarılan 2 bin 500 taş, yapay zeka teknolojileriyle belirlenen noktalara yerleştirildi. 

2500 taş 
yapay zeka yardımıyla 

yerleştirildi

Antalya Büyükşehir Belediyesi, 
Nisan ayı olağan meclis toplantısı 
bugün saat 14.00’da gerçekleştirecek. 
Toplantının gündem maddelerinden 
biri, Aksu ilçesi Altıntaş Mahallesi’n-
de yer alan belediyeye ait hissenin 
satışıyla ilgili encümene yetki veril-
mesi olacak.  

MECLİSTEN YETKİ İSTENDİ 
Antalya Büyükşehir Belediye Mec-
lisi’nin 11 Şubat 2022 tarihli ve 152 
sayılı kararıyla, Altıntaş Mahallesi 
15819 ada 1 parseldeki belediye 
hissesinin satışı için encümene yetki 
verilmişti. İmar uygulamaları sonrası 
söz konusu taşınmaz, 15819 ada 3 
parsel olarak yeniden tescil edilerek, 

üzerinde kat mülkiyeti kuruldu.Yeni 
parselde yer alan 3 bin 543 metreka-
relik taşınmazın G Blok zemin + 1. 

katında bulunan 2 numaralı bağımsız 
bölümdeki belediye hissesinin satışı 
talep edildi. Görkem Yaycı adına 
vekaleten Erdal Yaycı tarafından 10 
Mart 2025 tarihli başvuru doğrul-
tusunda, satış işleminin encümence 
değerlendirilmesi için meclisten yeni 
bir yetki istendi. 

BUGÜN DEĞERLENDİRİLECEK 
Emlak ve İstimlak Dairesi Başka-
nı Gözde Arat imzasıyla meclise 
sunulan teklif, bugün toplanacak 
olan büyükşehir belediyesi meclis 
toplantısında değerlendirilecek. İlgili 
mevzuat kapsamında değerlendirile-
rek, encümene satış yetkisi verileceği 
öngörülüyor. n ERTUĞRUL GÜN

Aksu Altıntaş’taki 
hissesini satıyor
Antalya Büyükşehir Belediyesi, Aksu ilçesi Altıntaş Mahallesi’nde yer alan 
belediyeye ait hissenin satışıyla ilgili harekete geçti. İlgili mevzuat kapsa-
mında değerlendirilerek, encümene satış yetkisi verileceği öngörülüyor. 

Antalya Büyükşehir Belediyesi ile 15 
Temmuz Vatan Şehitleri Gaziler ve 
Terör Mağdurları Adını Yaşatma ve 
Yardımlaşma Derneği Antalya Şube 
Başkanlığı arasında imzalanması plan-
lanan iş birliği protokolünün taslağı bu-
gün toplanacak olan meclis gündemine 
sunuldu. Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek veya Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekre-
teri Av. Cansel Tuncer’in protokolü 
imzalamak üzere yetkilendirilmesi 
mecliste oylanacak.Protokol kapsamın-
da belediye, derneğin yönetim ofisi-
nin elektrik, su, doğalgaz, telefon ve 
internet giderlerini karşılayacak. Ayrıca 
derneğin genel kurul toplantılarının 
organizasyonu belediye tarafından 
üstlenilecek.Şehit çocuklarının sünnet, 
düğün töreni ve asker uğurlaması gibi 
etkinliklerinde ulaşım, ikram, bayrak 
süslemesi ve maddi yardım desteği 
sağlanacak. Dernek üyeleri, belediyeye 
bağlı iştiraklerin işlettiği tesislerden, 
belediye personeliyle aynı oranda 
indirimli faydalanabilecek.Ayrıca milli 
bayramlar ve özel günlerde düzenle-
necek törenlere gazilerin katılımı için 
araç, gereç ve malzeme desteği sağlan-
ması da protokolde yer aldı. 
n ERTUĞRUL GÜN 

Derneğin 
masraflarını
Büyükşehir 
karşılayacak  

Antalya Büyükşehir Belediyesi öncü-
lüğünde, çeşitli kurum ve toplulukların 
katılımıyla Konyaaltı Sahili’nde deniz 
dibi ve kıyı temizliği etkinliği düzenlendi. 
Etkinlikte hem deniz dibi hem de sahil şe-
ridindeki atıklar toplandı. Organizasyona, 
Antalya Konyaaltı Sualtı Sporları Kulü-
bü, Akdeniz Yunus Dalış Ekibi, Akdeniz 
Üniversitesi Felsefe Bölümü öğrencileri, 
Antalya Denizcileşme Platformu ve yelken 
kulübü öğrencileri katıldı.

4 HAFTADA 4 BÖLGE TEMİZLENECEK
Deniz dibi temizliğinin 4 hafta boyunca 4 
bölgede sürdürüleceğini belirten Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Spor Hizmetleri 
Koordinatörü Ömre İmran Öztürk, “1’inci 
bölgemiz Ekdağ Plajı önü. 2’nci bölgemiz 
Konyaaltı Belediyesi karşısı. 3’üncü böl-
gemiz Boğaçayı Halk Plajı çevresi. 4’üncü 
bölgemiz ise Kaleiçi Yat Limanı. Amacı-
mız, deniz dibindeki atıkları temizleyerek 
canlılara nefes alabilecekleri ortamlar 
yaratmak, temiz denizler için bilinçli far-
kındalık oluşturmak” dedi.

İYİLİK YAP DENİZE ATMA
Etkinliğin her pazar 4 hafta boyunca 
devam edeceğini vurgulayan Antalya De-
nizcileşme Platformu Başkanı İzzet Ünlü, 
“Kıyılarımızın ve denizlerimizin temizliği 
için Antalya Büyükşehir Belediyesi ön-
derliğinde, Antalya Sualtı Sporları Kulübü 
Derneği ile birlikte bir etkinlik gerçekleş-
tiriyoruz. Her zaman dediğim gibi iyilik 
yap, denize atma. Bu bilinci artırmak ve 
denizlerimize sahip çıkmak için bu etkin-
likleri destekliyoruz” diye konuştu.

TEMİZ DENİZ, TEMİZ GELECEK 
Etkinliğe öncülük eden Antalya Konyaaltı 
Sualtı Sporları Kulübü Proje Bölümü So-
rumlusu Aylin Tuğ ise yapılan çalışmanın 
kapsamını şöyle anlattı:“Her yıl düzenli 
olarak yaptığımız deniz temizliğini bu yıl 
Antalya Büyükşehir Belediyesi iş birli-
ğiyle daha geniş kapsamlı yürütüyoruz. 
Temizliğin ilkini bugün Konyaaltı Beach 
Park’ta, 25 ileri seviye dalıcının yer aldığı 
ekiple başlattık. Hepsi deniz temizliği 
konusunda eğitim aldı. Ekip üyelerimiz 
su altında 18 ile 30 metre derinlikte deniz 
dibi temizliği yaptı. Antalya şehir merkezi-
ne yakın bu bölgelerde maalesef çok fazla 
atıkla karşılaşıyoruz. ‘Temiz Deniz, Temiz 
Gelecek’ projesiyle beraber etkinliklerimi-
ze devam edeceğiz.” n DHA 

Denizde temizlik

Antalya Büyükşehir Belediyesi Konser-
vatuvarı kurucusu bestekâr ve Devlet 
Sanatçısı İsmail Baha Sürelsan, vefatının 
27. yıl dönümünde dualar ve eserleriyle 
anıldı. Atatürk Kültür Merkezi’ndeki 
gerçekleştirilen törenle devam etti. Et-
kinliklerinde ilk olarak Şef Umut Murat 
Aytekin yönetiminde İsmail Baha Sürelsan 
Konservatuvarı Türk Sanat Müziği İcrâ 
Heyeti,  Sürelsan’ın ünlü bestelerinin yer 
aldığı dinleti sundu. Etkinlikte İsmail 
Baha Süralsan’ın sevenleri anı ve hatırala-
rını paylaştı. 

İLK ÖDÜL TÖRENİ 
Bu yıl ünlü bestekar ve Devlet Sanatçısı 
İsmail Baha Süralsan adına ilki düzen-
lenen ‘Türk Müziği Ödül Töreni”nde 
yaşam boyu onur ödülü ve genç kuşak 
başarı ödülü verildi. Prof. Dr. Murat Salim 
Tokaç, Reha Sağbaş, Elif Güreşçi, Münip 
Utandı ve Özgün Gürbüz’ün yer aldığı 
seçici kurulun değerlendirmeleri sonucu 
ödüller sahiplerini buldu. Türk Müziği 
Ödülleri’nde, ‘Genç Kuşak Başarı Ödülü’ 
TRT İstanbul Radyosu Ses Sanatçısı 
İbrahim Suat Erbay’a, ‘Yaşam Boyu Onur 
Ödülü’ ise Türk Müziğinin yaşayan ustala-
rından Prof. Erol Deran’a takdim edildi. 
n BÜLTEN/ABB

Sürelsan anıldı
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Antalya Büyükşehir Belediye-
si, 2024 yılı için toplu taşıma 
araçlarını kullanan yolcuların 
sayısında yüzde 10’luk artış 

hedefi koydu. Ancak 2024 yılı için 
kurumun hazırladığı Faaliyet Raporun-
da ulaşılan hedefin sıfır olduğu ortaya 
konuldu. Raporda yer verilen bilgilere 
göre Antalya’da toplu ulaşım binişlerin-
de bir yıl içinde 1.7 milyonluk bir düşüş 
yaşandı. Hedeften sapmanın gerekçe-
sinde ise “Şehre gelen depremzedelerin 
geri dönmesi, yabancı göçmenlere 
verilen oturum haklarının durdurulması 
vb. sebeplerle toplu taşıma araçlarını 
kullanan yolcu sayısında artış sağlama 
hedefine ulaşılamamıştır” ifadelerine 
yer verilmesi dikkat çekiyor. 

DEPREMZEDELER GEREKÇE 
GÖSTERİLDİ
Nüfusu 3 milyona yaklaşan turizm kenti 
Antalya, yaz aylarında yerli ve yabancı 
milyonlarca misafiri ağırlıyor. Geçtiği-
miz yıl toplam 27 milyon ziyaretçinin 
geldiği kentte trafik en büyük sorunlar-
dan biri. İktidar partisi temsilcileri ile 
CHP’li Büyükşehir Belediyesi yönetimi 
arasında sık sık tartışmalara konu olan 
ulaşım ve trafik sorunu giderek büyür-
ken, vatandaş kentin gündelik yaşam 
kalitesini olumsuz etkileyen bu konunun 
siyasi polemik konusu yapılması yerine 
hızlıca çözüme kavuşturulmasını bekli-
yor. Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 
2024 yılı Faaliyet Raporu 14 Nisan’da 
toplanacak olan Büyükşehir Meclisi’ne 
sunulacak. Faaliyet Raporunda kent için 
ulaşımıyla ilgili konulan hedefe ulaşıla-
mayan bir başka proje ise yayalaştırma 
ve bisiklet yolu oldu. 2024 yılında top-
lam 5 ayrı bisiklet yolu ve yayalaştırma 
uygulaması hedefi konulurken, uygulama 
sıfır oldu. Bisiklet yollarının yapım ve 
bakımı için 2024 yılında 20 milyonluk 
kaynak ayrılırken bu konuda hiçbir çalış-

ma yapılmadı. Hedefe ulaşılamamasının 
gerekçeleri ise “Mevcut Ulaşım Ana 
Planının güncellenmesine başlanması ve 
bu kapsamda bisiklet yol ağının geniş-
letilip projelendirilerek etaplar halinde 
uygulanması yönünde daha kapsamlı bir 
çalışma yapılmasına ilişkin değerlendir-
me çerçevesinde hedef gerçekleştirile-
memiştir” şeklinde açıklandı. 

3 MİLYONU AŞAN DÜŞÜŞ VAR 
Toplu ulaşımdaki aksaklıklar, yetersiz 
sefer sayıları ve ulaşım altyapısındaki so-
runlar kentteki bireysel araç kullanımını 
körüklüyor. Büyükşehir Belediyesi 2024 
Faaliyet Raporunda yer verilen bilgilere 
göre AU Plaka Toplu Taşıma Otobüsle-
rine 2023 yılında 51 milyon 499 bin 725 
olurken, 2024 yılında yaklaşık 2 milyon 
azalarak 49 milyon 562 bin 545 olarak 
kayıtlara geçti. 2023 yılında 1 milyon 
505 bin 761 olan tramvay biniş sayısı ise 
369 bin azalarak 2024 yılında 1 milyon 

135 bin 960’a düştü. Minibüs binişleri 
sayısında da yaklaşık 20 bin azalma 
yaşanırken Büyükşehir Belediyesine ait 
otobüs ve minibüslere biniş sayısında 
yaklaşık 2 milyon artış yaşandığı görül-
dü. Buna göre 2023 yılında 27 milyon 
934 bin 935 olan biniş sayısı, 2024 yılın-
da 29 milyon 980 bin 209’a çıktı. Toplu 
ulaşımda biniş sayısındaki toplam düşüş, 
1 milyon 745 bin 082 olarak kaydedildi. 

MASTER PLANI YILLARDIR
 TAMAMLANAMADI
Kentin öncelikli konularından biri olan 
yıllardır tamamlanamayan Deprem Mas-
ter Planı 2024 yılı içinde bitirilemezken, 
faaliyet raporunda konuyla ilgili çalışma-
lar kapsamında 298 kişinin katılımıyla 
Deprem Master Planı Güçlendirme 
Konferansı’nın yapıldığı belirtiliyor. 
2024-2029 dönemini kapsayan 5 yıllık 
Stratejik Planda, Büyükşehir Belediye-
si’nin sorumlu olduğu Deprem Master 
Planı’nın henüz yüzde 50 aşamasında 
olduğu, 2026 yılında tamamlanacağı be-
lirtiliyor. Kent genelindeki yapı envanteri 
verilerinin yeterli düzeyde toplanamadığı 
kaydedilen plan raporunda, ilçe beledi-
yelerinin yapı stoğu envanter tespitlerini 
de ivedilikle tamamlayarak Büyükşehir 
Belediyesi ile paylaşmasına ihtiyaç 
duyulduğu kaydediliyor. 

KENTSEL DÖNÜŞÜMDE GECİKMELİ 
TESLİMAT
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 2024 
yılı Faaliyet Raporunda Kepez ve Santral 
mahallelerindeki kentsel dönüşüm 
projelerine de yer veriliyor. Sur Yapı’ya 
verilerek 2016 yılında başlatılan ve 
Türkiye’nin en büyük kentsel dönüşüm 
projesi olarak duyurulan kentsel dönü-
şüm projesinin 2019’da tamamlanması 

gerekiyordu. Ancak hedeflenen süre-
nin üzerinden 6 yıl geçmesine rağmen 
yüzlerce hak sahibini mağdur eden proje 
henüz tamamlanmış değil. 

TOPLAM 1323 HAK SAHİBİ EVİNE 
KAVUŞMAYI BEKLİYOR
Kepez ve Santral Kentsel Dönüşüm Pro-
jesinde toplam 6 bin 417 adet daireden 
oluşan 93 konut bloğundan 74’ünde 
çalışmaların tamamlandığı, Aralık 2024 
tarihi itibari ile inşaatı tamamlanarak 
anahtar teslimi yapılan daire sayısının ise 
5094 olduğu belirtilerek şu ifadelere yer 
veriliyor: “Kalan 19 konut bloğundan 10 
konut bloğu 651 dairenin ön teslim çalış-
maları tamamlanarak iskânları alınmıştır. 
Geçici kabul çalışmaları devam etmek-
tedir. Geçici kabulleri yapıldıktan sonra 
10 konut bloğu 651 dairenin de anahtar 
teslimler yapılacaktır. 9 konut bloğu 
672 dairede ise inşaat çalışmaları 
ve ön teslim çalışmaları devam 
etmektedir.”

100 BİN TL’YE 
DOKUNULMADI
Faaliyet Raporunda 
ayrıca mahalleye 
dönüşen köy yerleşik 
alanlarının plan-
lanması için 2024 
yılında ayrılan 100 
bin liralık bütçeden 
hiçbir harcama ya-
pılmaması da dikkat 
çekiyor. Özellikle Kaş 
ilçesine bağlı köylerde 
yıllardır köy yerleşik ala-
nı planlamalarının gecikti-
rilmesinden dolayı kaçak ve 
imara aykırı yapılaşma sorunu 
yaşanıyor. Plansız yapılaşmanın 

yarattığı çarpıklık yangın, sel, heyelan 
gibi risklere karşı yerleşim alanlarını 
korumasız bırakırken altyapı eksikliği 
de yaşam kalitesini olumsuz etkiliyor. 

BÜTÇE 59 MİLYONA ÇIKTI
Raporda, Büyükşehir Belediyesince 
destekleme yapılan 53 kooperatife ve iş-
letmedeki 11 tesis ile 16.428 çiftçi hane-
sine 2024 yılı içerisinde 62.451.824,90 
TL enerji desteği verildiği bilgisine de 
yer verildi. Raporda, sulama amaçlı pvc 
boru, vana ve pompa alımı için ayrılan 
13,5 milyon TL’lik hedefin yaklaşım 4 
kat artarak 59 milyon TL’lik alım ya-
pıldığı belirtilirken bütçedeki bu artışın 
“Talebin beklenenden yüksek olması ve 
öngörülemeyen maliyet artışları nede-
niyle” gerçekleştiği kaydedildi. 

ÖNCELİKLER ARASINDA YER ALDI
Faaliyet raporunun sonuç bölümünde 
ise kurum kültürü, mesleki bilgi ve 
becerilerin artırılmasına yönelik kurum 
içi ve kurum dışı eğitimlerin süreklili-
ğinin sağlanması, personel motivasyo-
nunun artırılmasına yönelik faaliyetlerin 
yaygınlaştırılması önerisine yer verildi. 
Küresel ısınma ve iklim değişikliği gibi 
konularda halka yönelik farkındalık 
çalışmaları yapılması önerisine yer ve-
rilen raporda, “Deprem Master Planının 
ve deprem risk analizlerinin yapılması, 
Kentsel Dönüşüm süreçleri ile ilgili 
bilgilendirme yapılması, Şehrimizdeki 
yabancı nüfus artışı sebebiyle yaşanabi-
lecek risk ve fırsatların analiz edilmesi, 
ulaşım hizmetlerinin kesintisiz sürdürül-
mesi ve hizmet kalitesinin arttırılması 
için dinamik bir çalışma sisteminin 
yürütülmesi, Nüfus yoğunluğu az olan 
bölgelerde belediyeler arası işbirliğin 
sağlanması” gibi konulara öncelik veril-
mesi gerektiği vurgulanıyor.  
n YUSUF YAVUZ 

DEPREMZEDELER GİTTİ
HEDEF GERÇEKLEŞMEDİ

ULAŞIMDA YOLCU SAYISININ ARTMAMASINA ILGINÇ BIR GEREKÇE BULUNDU

Antalya Büyükşehir Belediyesi 2024 yılında toplu ulaşımdaki yolu sayı-
sıyla ilgili yüzde 10 artış hedefinin gerçekleşmemesine ilginç bir neden 
buldu. Belediye yönetimi,  şehre gelen depremzedelerin ve yabancı göç-

menleri geri dönmesinin bu artışı engellediğini savundu. 

Kültür ve Turizm Bakanlığı, 20 Mart’ta yaptığı 
sunumda, Antalya Arkeoloji Müzesi’nin yıkı-
larak yerine yeni bir müze binası yapılacağını 
duyurdu. Bunun üzerine Antalya Kültürel Mi-
ras Derneği (ANKA), 1964 yılında düzenlenen 
ulusal proje yarışmasıyla inşa edilen Müze 
binasının kültür varlığı olarak tescil edilerek 
korunması için Koruma Bölge Kurulu’na 
başvuruda bulundu. Koruma Kurulunun ise 
1972 yılından bu yana hizmet veren müze 
binasının tescil edilerek koruma altına alınma-
sına yönelik talebi uygun bulmadığı öğrenildi. 
Konuyla ilgili bir açıklama yapan ANKA, söz 
konusu kararı Kültür Varlıklarını Koruma Yük-
sek Kurulu’na taşıyacaklarını belirterek, Antalya 
Müzesi’nin yıkılmadan kültür varlığı olarak 
korunması ve restore edilerek kullanılmasına 
dönük çabalarımıza ortaklaştırmaya davet 
ederiz” açıklamasında bulundu. 

PROJE YARIŞMASIYLA İNŞA EDİLDİ
Antalya Kültürel Miras Derneği (ANKA), 

yıkılması gündeme gelen Antalya Arkeoloji 
Müzesi’nin tescil edilerek korunması talebiyle 
ilgili Koruma Kurulu’nun olumsuz (red) kararı 
verdiğini belirterek konuyla ilgili Koruma Yük-
sek Kurulu’na başvuru yapılacağını duyurdu. 
Kültür ve Turizm Bakanlığı tarafından hazır-
lanan yeni müze projesinin tanıtım toplantı-
sında konuşan Bakanlık yetkilileri, mevcuttaki 

müze binasının riskli olduğu gerekçesiyle 
yıkılacağını açıklamıştı. 

1972 YILINDA İNŞA EDİLDİ
Antalya Arkeoloji Müzesi, 1964 yılında döne-
min Bayındırlık Bakanlığı tarafından açılan ulu-
sal bir proje yarışması ile 40’a yakın başvuru 
arasından Doğan Tekeli, Sami Sisa ve Metin 
Hepgüler’in müellifi olduğu proje birinciliğe 
layık görüldü. 1968-1971 yılları arasında kentin 
yeni gelişim aksı üzerinde inşa edilen Antalya 
Arkeoloji Müzesi, 1972 yılında hizmete açıldı. 

YIKIM KARARI TEPKİYLE KARŞILANDI
Toplam 30 bin metrekarelik bir alana sahip 
olan Antalya Arkeoloji Müzesi, 1972 yılından 
buyana kentin önemli hafıza mekânlarından 
biri olurken, inşa edildiği dönemin mimari 
özelliklerini taşıdığı için yıkım kararı tepki çekti. 

KORUMA KURULU UYGUN BULMADI
Antalya Kültürel Miras Derneği, 27 Mart ve 
27 Nisan tarihlerinde Antalya Kültür Varlıkla-
rını Koruma Bölge Kurulu’na yazılı başvuru 
yaparak ulusal yarışma ile inşa edilen müze 

binasının kültür varlığı olarak koruma altına 
alınmasını talep etti. Derneğin başvurusunda, 
müze binasının özgün projesine uygun şekilde 
restore edilerek güçlendirilmesi istendi. AN-
KA’nın talebini değerlendiren Antalya Kültür 
Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu’nun, Antalya 
Arkeoloji Müzesi binasının kültür varlığı olarak 
tescile değer olmadığı gerekçesiyle koruma 
talebini uygun bulmadığı öğrenildi. 

ANKA BAŞVURU YAPACAK 
Antalya Pamuklu Dokuma Fabrikası ve Pil Fab-
rikası binalarında koruma yönünde karar alan 
Koruma Bölge Kurulu’nun Antalya Arkeoloji 
Müzesi binası için verdiği olumsuz kararın 
üzüntüyle karşılandığı kaydedilen ANKA’nın 
açıklamasında şöyle denildi: “Antalya Kültür 
Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu’nun Antalya 
Müzesi’ne ilişkin kararı ANKA’ya ulaştığında, 
yürürlükte olan mevzuata uygun bir şekilde 
Kültür Varlıklarını Koruma Yüksek Kuru-
lu’na başvuru yapılarak Antalya Müzesi’nin 
kültür varlığı olarak tescil edilmesi talebimizi 
tekrarlayacağımızı kamuoyuyla paylaşmak 

isteriz. Bu kapsamda kültürel miras varlıkla-
rının korunmasında duyarlı kişi ve kurumlara 
şimdiye kadar gösterdikleri ilgi için teşekkür 
eder, Antalya Müzesi’nin yıkılmadan kültür 
varlığı olarak korunması ve restore edilerek 
kullanılmasına dönük çabalarımıza ortak 
olmaya davet ederiz.”

GÜÇLENDİRME YOLUYLA 
KORUNABİLİR
Antalya Arkeoloji Müzesi’nin yıkılarak yerine 
yaklaşık maliyeti 2,5 milyar olarak duyurulan 
yeni bir müze kompleksi yapılması planlanıyor. 
İnşaat Mühendisleri Odası Antalya Şubesi 
de konuyla ilgili yaptığı açıklamada Antalya 
Arkeoloji Müzesi’nin güçlendirme yoluyla 
korunabileceğine dikkat çekti. Açıklamada, 
“Bu yapı 1 milyar TL’ye rahatlıkla güçlendirile-
bilir. Yıkıp yeniden yapmak yerine, hem kent 
belleğini koruyarak hem de kaynakları daha 
verimli kullanarak hareket edilmeli” görüşüne 
yer verildi.  n YUSUF YAVUZ

Antalya Müzesinin korunması talebi Yüksek Kurul’a taşınacak!

TARİHİ BİNA YIKILMASIN
Antalya Kültürel Miras Derneği (ANKA), Antalya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu’na hakkında yıkıl-
ma kararı çıkan Antalya Arkeoloji Müzesi’nin korunması talebiyle başvurdu. Red cevabı alan ANKA,  müze 
binasının tescil edilerek korunması talebini bu kez  Kültür Varlıklarını Koruma Yüksek Kurul’a taşıyacak.
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Antalyaspor, Trendyol 
Süper Lig’in 31. 
haftasında Bodrum 
FK ile karşı karşıya 

geldi. Maç öncesinde önemli 
gelişmeler yaşandı. Son haf-
talarda sakatlıklar ile istediği 
kadroyu kurmakta zorlanan 
teknik ekip bu kez de kaptan 
şoku yaşadı. 

KAPTAN ŞOKU
Kaptan Velsel Sarı ağrıları 
nedeni ile maç kadrosundan 
çıkarıldı. Veysel Sarı’nın yanı-
sıra sarı kart cezalısı Moussa 
Djenepo ve sakatlıkları devam 
eden Ramsi Safouri, Erdoğan 
Yeşilyurt, Bahadır Öztürk ve 
Emre Uzun da kadroda yer 
almayan diğer isimler oldu. 

KADRO VE YÖNETİM TANIDIK
Mücadelede dikkat çeken 
bir başka önemli nokta ise 
Bodrum FK’nin yönetim yapısı 
ve takım kadrosu oldu. Kulüp 
başkanlığını Antalyaspor’un 
eski başkanlarından Ali Şafak 
Öztürk, teknik direktörlüğü-

nü de Antalyaspor’un eski 
çalıştırıcısı Jose Morais’in 
yaptığı Bodrum FK’nın maç 
kadrosunda çok sayıda eski 
Antalyasporlu yer aldı.

GALİBİYET OLMADI,
BERABERLİK TESELLİSİ
Oyuna hızlı başlayan taraf 
Bodrum FK oldu. Ege temsilci-
si ilk 15 dakikada Antalyaspor 
kalesi önünde tehlikeli çok 
sayıda pozisyon üretti. İlk 15 
dakikadan sonra Antalyaspor 
atakları gelmeye başladı. 
Kırmızı-beyazlı ekip, devrenin 
uzatma dakikalarında 2 net 
fırsattan yararlanamadı. Grey 
Beton Bodrum Stadyumu’nda 
oynanan müsabakada gol sesi 
çıkmadı ve takımlar sahadan 
1’er puanla ayrıldı.

ANTALYASPOR 
İSTEDİĞİNİ ALDI
Bu sonuçla birlikte ise Bodrum 
FK 34 puanla 13. sıraya yük-
seldi. Antalyaspor ise puanını 
40 yaparken 7. basamakta 

kaldı. Süper Lig’in 32. hafta-
sında Bodrum FK, kritik maçta 
Galatasaray’ın konuğu olacak. 
Antalyaspor ise haftayı BAY 
geçecek. 

HEDEFE 2 PUAN KALDI
Antalyaspor Başkanı Sinan 
Boztepe’nin sezon sonu için 
koyduğu 42 puan hedefi doğ-
rultusunda ilerleyen takım, bu 
hedefi şimdiden yakalama nok-
tasına geldi. Ligde oynadığı 
maçların yüzde 38’ini kazanan 
kırmızı-beyazlılar, şu ana kadar 
34 gol atarken kalesinde 53 
gol gördü. Maç başına ortala-
ma 1.17 gol atan takım, 1.83 

gol yedi. Maçlarının yüzde 
59’unda karşılıklı gol oldu. 

YÜKSEK KALİTEYE SAHİP
Maçın ardından düzenlenen 
basın toplantısında Antalyaspor 
Teknik Direktörü Emre Belö-
zoğlu, açıklamalarda bulundu. 
Belözoğlu, “Ligin son haftaları 
herkes motive, Bodrum saha-
sında yeni hocasıyla beraber 
çok karşı planlar yapabilen 
bunları rakiplerine uygulamada 
hemen hemen her maçta ba-
şarılı olmuş. Fenerbahçe maçı 
hariç o da çok yüksek kaliteye 
sahip oyuncularla oluşan bir 
takım olması itibarıyla anlaşı-
labilir bir durum, onun dışında 
çok başarılı dönem geçiren 
Bodrumspor’a karşı burada 
hava, saha şartları burada 
oynamak gerçekten hiç kolay 
değil.” dedi. 

POZİSYONLAR ÜRETMEYE 
ÇALIŞTIK
Oyuncularının mücadele etti-
ğini belirten Emre Belözoğlu, 
“Oyun planına sadık kalmaya 
çalıştılar. İlk 20-25 dakikalık 
oyundan pek memnun değilim 
havanın bozması fırtınanın 
gelmesiyle beraber takım biraz 
kendine geldi. Pozisyonlar 
üretmeye çalıştık, gol bulabi-
lirdik.
İkinci yarı biraz daha kısırdı 
ama 1-2 talihsiz pozisyon dı-
şında pozisyon vermedik. Ben 
bugün 1 puanı kayıp görmüyo-
rum.” sözlerine yer verdi. 

HEDEFİ YAKALAMAK 
İSTİYORUZ
Beraberliğin kötü olmadığını 
ifade eden Emre Belözoğlu, 
“Sahadaki 22 oyuncuyu da 
tebrik ederim, bugün sahada 
kolay şartlarda oynamadılar. 
Biz yolumuza devam edece-
ğiz, henüz kendimiz çok daha 
rahat pozisyon almış değiliz. 
Önümüzdeki haftayı BAY ge-
çeceğiz, oynayacağız 6 maçta 
minimum 3 galibiyet hedefini 
yakalamak istiyoruz, bunun 
için çalışacağız” diye konuştu. 
n ERTUĞRUL GÜN

GALIBIYET OLMADI, BERABERLIKLE YETINDI

BİR PUANLIK 
TESELLİ 

Trendyol Süper Lig›in 31. haftasında 
Bodrum FK sahasında karşılaştığı 
Antalyaspor ile 0-0 berabere kaldı. 
Puanını 40’a yükselten Akrepler, 

yedinci basamaktaki yerini korudu.   
Antalyaspor Teknik Direktörü Emre 
Belözoğlu, “Ben bugün 1 puanı ka-

yıp görmüyorum.” dedi.

ANTALYASPOR
0-0

Diogo Sousa, 
Celustka, Ajeti, Ali 
Aytemur, Cenk Şen, 

Taylan Antalyalı, 
Seferi (Dimitrov dk. 
84), Bardhi (Ahmet 

Aslan dk. 84), Fredy, 
Okita (Celal Dumanlı 

dk. 84), Pu?ca? 
(Brazao dk. 66) 

 Piric, Mert Yılmaz 
(Bünyamin Balcı 

dk. 87), Gerxhaliu, 
Thalisson, Güray Vural 
(Abdurrahim Dursun 
dk. 72), Kaluzinski, 
Erdal Rakip (Petru-

senko dk. 80), Sander 
Van de Streek, Soner 

Dikmen (Gaich dk. 80), 
Samudio, Larsson 

Hakemler: Direnç Tonusluoğlu, Deniz Caner Özaral, 
Hüseyin Aylak 

Yedekler: Gökhan Akkan, Erkan Değişmez, Süleyman 
Özdamar, Herelle, Gökdeniz Bayrakdar, Ege Bilsel 

Yedekler: Abdullah Yiğiter, Emrecan Uzunhan, Hasan 
Yakub İlçin, Berkay Topdemir, Milosevic, Taha Osman 

Özmert 
Sarı kartlar: Erdal Rakip, Sam Larsson, Sander Van de 

Streek (Antalyaspor), Celuska (Bodrum FK)

BODRUMSPOR

BURDUR’un Çeltikçi ilçesi Şehit 
Ali Yıldırım Anadolu Lisesi Floor 
Curling Takımı, Türkiye şampiyo-
nu oldu.Burdur Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğü tarafından organize 
edilen Okul Sporları Floor Curling 
Gençler İl Şampiyonası’nda birinci 
olan Şehit Ali Yıldırım Anadolu 
Lisesi Floor Curling Takımı, 9-11 
Nisan 2025 tarihlerinde Kayseri’de 
yapılan Türkiye Okul Sporları 
Floor Curling Gençler Türkiye 

Şampiyonası’nda Burdur’u temsil 
etti. Emirhan Altındal, Enes Duman 
ve İsmail Alkan’dan oluşan takım 
turnuvada Türkiye şampiyonu 
oldu.Çeltikçi Gençlik ve Spor İlçe 
Müdürü Efe Teke, “Kayseri’deki 
şampiyonada ilimizi ve ilçemizi 
başarılı bir şekilde temsil ederek 
şampiyon olan sporcularımızı ve 
beden eğitimi öğretmenimiz Rana 
Çetiner’i tebrik ediyor, başarılarının 
devamını diliyorum” dedi. n DHA

Burdurlu sporcular 
Türkiye şampiyonu

BURDURLU güreş sporcuları 13-30 
Nisan tarihleri arasında Edirne’de düzen-
lenecek milli takım kampına davet edildi.
Tekirdağ Çorlu’da 13-14 Mart tarihleri 
arasında düzenlenen U15 Türkiye Güreş 
Şampiyonası’nda 58 kiloda Türkiye 
şampiyonu, 15- 16 Mart tarihleri arasında 
Çorlu’da düzenlenen U17 Kadınlar Tür-
kiye Güreş Şampiyonası’nda 61 kiloda 
Türkiye ikincisi olan Begüm Sezin Dikici 
ile 13-14 Mart tarihleri arasında Çorlu’da 
düzenlenen U15 Türkiye Güreş Şampi-
yonası’nda 42 kiloda Türkiye şampiyonu 
olan Aysemin Kaçan öğrenim gördükleri 
Burdur Spor Lisesi’nden törenle milli 
takım kampına uğurlandı.Burdur Spor Li-
sesi Müdürü Recep Nalcı, “Edirne’de 13-
30 Nisan tarihleri arasında yapılacak milli 
takım kampına katılacak olan kızlarımızı 
okulumuz olarak güzel bir törenle uğurla-
dık. Kızlarımız 2-4 Mayıs 2025 tarihinde 
Antalya’da 7 ülkenin katılımıyla düzenle-
necek Zafer Turnuvası’na, daha sonra da 
İtalya’da yapılacak Avrupa Şampiyona-
sı’na katılacak. Okul olarak altın kızlara 
altın hediyemiz oldu” dedi. n DHA

Kampa çağrıldılar

Kemer Belediyesi’nin ana sponsorlu-
ğunda Kemer Kaymakamlığı’nın koor-
dinesinde bu yıl üçüncüsü düzenlenen 
Trans Taurus Dağ Bisikleti Etap Yarışları, 
Gedelme Yaylası’ndan verilen startla 
devam etti. Gedelme Yaylası’nda verilen 
startın ardından toplu çıkış yapan spor-
cular, dereceye girebilmek için pedal 
çevirdi. Yerli ve yabancı 100’ün üzerinde 
sporcunun katıldığı organizasyonun üçün-
cü gününde sporcular, dik yamaçlardan, 
toprak yollardan, ormanlık alanlardan ve 
dar patikalardan geçerek finiş noktası-
na ulaşmaya çalıştı. Yarışlar, yarın saat 
09:00’da Ovacık Yaylası’ndan verilecek 
startın ardından tamamlanacak. 
Dereceye giren sporculara ödülleri, Mus-
tafa Ertuğrul Aker Parkı’nda düzenlene-
cek olan ödül töreni ile verilecek. 
n BÜLTEN/KEMER BELEDİYESİ 

Kıyasıya mücadele
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Zeytinpark’ta sabah saatle-
rinde toplanan katılımcı-
lar, yaklaşık 1 saat süren 
tempolu koşunun ardından 

ellerinde dövizlerle alan içinde 30 
dakikalık yürüyüş yaptı. Doğayla 
iç içe yapılan yürüyüşte hem spor 
yapıldı hem de Zeytinpark’ın doğal 
zenginlikleri yakından tanıtıldı. Ka-
tılımcılar, yürüyüş sırasında sık sık 
fotoğraf çektirerek bu anı ölümsüz-
leştirdi.Yürüyüş sonrası düzenlenen 
kahvaltının ardından gazeteciler ve 
sağlık çalışanları çeşitli oyunlarla 
fiziksel aktiviteyi sürdürümken, et-
kinlik boyunca farkındalık mesajları 
verildi. Çocuklar ise Zeytinpark’taki 
oyun alanlarında vakit geçirerek 
hem eğlendi hem dinlendi. 
GÜNDE EN AZ 30 DAKİKA
Düzenli yürüyüşün sağlıklı yaşamın 
temel taşlarından biri olduğunu vur-

gulayan Antalya İl Sağlık Müdürü 
Dr. Behzat Özkan, “Sağlıklı yaşa-

mak için günde en az 30 dakika, 
haftada toplam 210 dakika, kalp 
hızını yüzde 30 artıracak şekilde 
yürümeliyiz. Bu yürüyüş, postacı 
yürüyüşü şeklinde olursa tüm kas 
sistemini aktive eder. Ayrıca günde 
6-8 saat uyku ve düzenli, dengeli 
beslenme de hayati önem taşır. 
En önemli unsurlardan biri de su 
tüketimidir. Günde en az 3 litre su 
içilmeli. Su, hayatımızın vazgeçil-
mezidir.” dedi.
DOĞA HAYAT DEMEKTİR
AGC Başkanı İdris Taş, doğanın 
huzuruyla yapılan bu etkinliğin 
meslektaşlar arası dayanışmayı da 
artırdığını belirterek, “AGC olarak 
kurumlarla iş birliğimizi her geçen 
gün güçlendiriyoruz. Doğaya ne 
kadar bağlı kalırsak kimliğimizden 
o kadar uzaklaşmayız. Doğa hayat 

demektir. Bu anlamlı etkinliğe katı-
lan tüm meslektaşlarımıza ve sağlık 
çalışanlarımıza teşekkür ediyorum”. 
ifadelerini kullandı.
DÜZENLİ YÜRÜYÜŞE DAVET
ATB Başkanı Ali Çandır ise Zey-
tinpark’ın önemine dikkat çeke-
rek, “Antalya’nın akciğeri sayılan 
Zeytinpark’ta sabah yürüyüşü 
gerçekleştirdik. Tüm kenti, sağlıklı 
yaşam için düzenli yürüyüşe davet 
ediyoruz. Vatandaşlarımız doğa ile 
iç içe burada zaman geçirebilir, unu-
tulmaz anılar biriktirebilir. Zeytin-
park Antalya için büyük bir değer.” 
diye konuştu.Etkinlik boyunca 
sağlık taramaları da gerçekleştiril-
di. Katılımcıların kas ve yağ oranı, 
tansiyon, kan şekeri ve karbonmo-
noksit düzeyleri ölçüldü. Ayrıca 
kalın bağırsak ve serviks kanseri 
taramaları da yapıldı. 
ANTALYA İÇİN HAYATİ BİR DEĞER
Zeytinpark Genel Müdürü Bayram 
Çarkçıgil, Türkiye’nin en büyük 
zeytinlik alanlarından biri olan 
Vakıf Zeytinliği’nin Antalya’daki 
çevresel katkılarına dikkat çekerek, 
“Zeytinlik, yılda 2 bin 600 ton tozu 
ve 610 milyon metreküp havayı 
filtreleyerek temizliyor. Bu, Antalya 
için hayati bir değer.” dedi.Çark-
çıgil, Zeytinpark’taki zeytin ağaç-
larının büyük bölümünün 100 yaş 
civarında olduğunu, bazı ağaçların 
ise 200-300 yıllık olduğunu belirtti. 
Zeytinpark sadece doğal yaşa-
mı desteklemekle kalmıyor, aynı 
zamanda sağlıklı yaşama dair bir 
yaşam alanı sunuyor. 
n ERTUĞRUL GÜN

ZEYTINPARK’TA 
RENKLI ETKINLIK

GAZETECILER ILE SAĞLIKÇILARIN SAĞLIK BULUŞMASI

Antalya Gazeteciler Cemiyeti (AGC), Antalya Ticaret Borsası (ATB) ve Antalya İl Sağlık Mü-
dürlüğü iş birliğiyle Zeytinpark’ta “Sağlıklı Yaşama Merhaba Yürüyüşü” etkinliği gerçek-
leştirildi. Etkinlik, gazeteciler ile sağlık çalışanlarını doğayla iç içe bir ortamda buluşturdu.

Elmalı ATASEM’de Halk Eğitim işbir-
liğiyle düzenlenen kurslarda kullanıl-
mayan, eskiyen ve kırılan ev eşyaları 
kadınların hünerli ellerinde yeniden işle-
nerek birer sanat eserine dönüştürülüyor. 
Kurslarda geri dönüştürülen ürünlerin 
yanında kabak oyma ve boyama, rattan 
sepet örücülüğü, tepsi boyama, ahşap 
işleme ve yağlı boya tablo eğitimleri de 
kursiyerlere veriliyor. 
ELMALI ATASEM’E YOĞUN İLGİ
Elmalı ATASEM kurslarının vatan-
daşlardan yoğun ilgi gördüğünü 
söyleyen Birim Sorumlusu 
Elvan Yılmaz “Büyük-
şehir Belediyesi Elmalı 
ATASEM olarak talep 
gören kurslarımızla va-
tandaşlarımıza hizmet 
vermeye devam edi-
yoruz. Gündüz sanat 
kursları, kadınlarımıza 
özel dikiş ve boyama 
atölyelerimiz ve akşam 
saatlerimizde İngilizce, 
bilgisayar gibi teorik dersle-
rimizin olduğu kurslarımızla eği-
timlerimizi sürdürüyoruz. Kurslarımıza 
vatandaşlarımızın ilgisi oldukça yoğun. 
Halkımızın talepleri doğrultusunda en iyi 
şartlarda eğitimlerimize devam ediyoruz 
”dedi.
GERİ DÖNÜŞÜMDEN SANAT ESERİNE
Geri dönüşüm ile eski eşyaların nasıl 
değerlendirilebileceğini kursiyerlere öğ-

rettiklerini belirten kurs merkezi eğitmeni 
Rukiye Canbolat “Kadınlarımıza özel 
açtığımız kurslarımızda geri dönüşüm 
olarak kullanılabilecek eski ürünleri, ah-
şap malzemeleri dekoratif ürünler haline 
getirerek yeniden kullanılmasını sağlıyo-
ruz. Eski eşyalara yeniden hayat vererek 
kullanılabileceği yerlere göre el emeği-
mizle işliyoruz. Bu yıl yeni planlamamız-
la rattan sepet örücülüğü eğitimlerimize 
de başladık. Kurslarımız gayet keyifli ve 
verimli geçiyor. Elmalılılar kurslarımız-

dan çok memnun. Herkes burada 
işlerini severek yapıyor. İste-

yen kursiyerlerimiz buradaki 
el emeği ürünlerini satarak 

gelir de elde edebiliyor-
lar. Özellikle hediye 
olarak çok güzel eşyalar 
yapılıyor” diye konuştu.
BENİM İÇİN TERAPİ
ATASEM ’de eğitimle-

rin çok keyifli geçtiğini 
ifade eden Emekli Öğret-

men Hikmet Anteplioğlu 
“Evdeki eski eşyalarımızı de-

ğerlendirmek için güzel bir imkân 
sunuluyor. Ben emekli bir öğretmenim. 
Burası benim için yeni bir arkadaş grubu, 
yeni bir çevre sağladı. Burası terapi mer-
kezi gibi geliyor bana. Elimizdeki işlerle 
uğraşırken vakit nasıl geçiyor anlamı-
yorum. Büyükşehir Belediyemize bize 
bu imkânları sağladığı için çok teşekkür 
ederiz” dedi. n İHA

ATASEM’DEN GERİ
DÖNÜŞÜM SANATI

Antalya Bü-
yükşehir Bele-
diyesi ATASEM 
meslek eğitim 
kursları ile ka-
dınların üreti-
me olan katkı-
larını arttırıyor. 
Eski ev eşya-
larını ve çeşitli 
geri dönüşüm 
malzemelerini 
el emekleriyle 
işleyerek yeni-
leyen kadınlar, 
birbirinden 
güzel hediyelik 
eşyalar üreti-
yor. 

Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, 
Ramazan Bayramı tatiliyle birleşen ara 
tatilin ardından belediyenin Münir Özkul 
Kreşi’ni ziyaret etti, çocuklarla buluştu. 
Onlarla oyunlar oynayan, sohbet eden 
Başkan Uysal, eğitimde fırsat eşitliği 
vurgusu yaptı.
GELECEĞİN YÖNETİCİLERİ 
Uysal, belediye kreşlerinin, özellikle 
sosyal ve ekonomik destek ihtiyacı duyan 
ailelerin çocuklarına nitelikli okul öncesi 
eğitim sağladığını söyledi. Son 10 yılda 
yaklaşık 6 bin çocuğun kreşlerde eğitim 
aldığını belirten Başkan Uysal, “Her biri, 
bu ülkenin geleceğinde söz sahibi olacak 
birer birey olarak yetişiyor. Bu, Türki-
ye’nin geleceği adına 6 bin potansiyel 
kahraman demek. Bu tablo, bize gurur 
veriyor, umut veriyor” ifadelerini kullan-
dı. n BÜLTEN/MURATPAŞA BELEDİYESİ 

Başkan Uysal: 6 bin 
kahraman büyüyor

Gazianteplilerden 
Kocagöz’e ziyaret
Antalya Gaziantepliler Kültür 
ve Dayanışma Derneği Başkanı 
Mehmet Ali Güneş ile yönetim 
kurulu üyeleri Kepez Beledi-
ye Başkanı Mesut Kocagöz’ü 
ziyaret etti. Kepez ilçesinde 
ortaya konan projelerin olduk-
ça başarılı bulduklarını dile 
getiren Güneş, “Türkiye’nin 
ilçeleri arasında yer alan Kepez 
ilçesinde dün olduğu gibi 
bugünde önemli çalışmalara 
ve projelere imza atılacağına 
inanıyoruz. Ben ve Antal-
ya’da yaşayan tüm Gazian-
tepli hemşerilerimiz Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz’ün 
başarılı olacağına inanıyoruz” 
dedi. Hemşeri derneklerini her 
zaman önemsediklerini belirten 
Kocagöz, gelecek döneme dair 
belediye çalışmaları ve yaşama 
geçirilecek projeler hakkında 
da dernek yönetim kurulu-
na bilgi verdi. n BÜLENT 
ÖNER/antalyakorfez.com


